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Η ΞΑΝΘΗ ΜΙΛΗΣΕ: ΝΕΟΣ 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ, Ο ΣΤΡΑΤΟΣ ΚΟΝΤΟΣ
Να γίνει η Ξάνθη 
«τόπος να ζεις 
και όχι τόπος για 
να μένεις».
Οι Ξανθιώτες 
αποφάσισαν ότι 
δεν θέλουν 
φούμαρα ούτε 
φύκια για  
μεταξωτές 
κορδέλες

Στην συνέχεια της 
ομιλίας του,   έκανε 
λόγο για έναν δήμο 
ανοιχτό σε όλους,  
ασφαλή για όλους 
και μια πόλη έξυπνη 
λέγοντας «όχι  στην 
μετριότητα, ναι στην 
ενεργητική δράση 
και αποφασιστικό-
τητα», για  να γίνει η 
Ξάνθη όπως τόνισε 
ο   τόπος να ζεις και 
όχι τόπος για να 
μένεις.
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ΣΥΛΟΓΩΝ....100.00 ΕΥΡΩ

ΤΡΑΠΕΖΩΝ....200.00 ΕΥΡΩ
ΟΡΓΑ/ΣΜΩΝ...600.00 ΕΥΡΩ

ΣΥΝΑΙΤΕΡΙΣΜΩΝ.600.00
ΕΥΡΩ

ΔΗΜΩΝ ... 600,00 ΕΥΡΩ
ΑΜΘ ... 600,00

Οι παραπάνω τιμές δεν περιλαμβάνουν 
ΦΠΑ

Απαγορεύεται η ολική,  μερική ή περιλη-
πτική ή κατά παράφραση ή απόδοση του 

περιεχομένου μηχανικά ή ηλεκτρονικά 
χωρίς την έγγραφη άδεια του εκδότη

Νόμος 2121/93 και κανόνες Διεθνούς 
Δικαίου που ισχύουν στην Ελλάδα.

Η ΞΑΝΘΗ ΜΙΛΗΣΕ: ΝΕΟΣ ΔΗΜΑΡΧΟΣ, 
Ο ΣΤΡΑΤΟΣ ΚΟΝΤΟΣ

Να γίνει η Ξάνθη «τόπος να ζεις και όχι τόπος για να μένεις».

Οι Ξανθιώτες 
αποφάσισαν ότι 
δεν θέλουν φού-
μαρα ούτε φύκια 

για  μεταξωτές 
κορδέλες

α εγκαίνια του εκλογικού του κέ-
ντρου πραγματοποίησε  το από-
γευμα του Σαββάτου ο υποψήφιος 
Δήμαρχος Ξάνθης Στρατός Κοντός.

Ο κόσμος γέμισε ασφυκτικά την Γε-
ωργίου Σταύρου και στην κυριολεξία 
δεν έπεφτε καρφίτσα σε αντίθεση με 
τους υπόλοιπους αρχηγούς των πα-
ρατάξεων που επέλεξαν αίθουσες- 
ΕΛΕΓΧΌΜΕΝΟ ΧΏΡΟ-  με σκοπό τις 
ανάγκες του φωτογραφικού μοντάζ, 
σε μια προσπάθεια να “δείξουν» ότι 
έχουν «ρεύμα». Σε αντίθεση με αυτές 
τις λογικές, ο Στράτος Κοντός, επέ-
λεξε να γίνουν τα εγκαίνια του πο-
λιτικού γραφείου έξω, στον δρόμο.

Καταγράφοντας κανείς τις εικόνες 
από την αυθόρμητη προσέλευση 
του κόσμου στο εκλογικό κέντρο 
του υποψηφίου δημάρχου Στράτου 
Κοντού, αντιλαμβάνεται ότι η πο-
ρεία του προς το δημαρχείο, δεν 

έχει να κάνει με μοντάζ και φωτο-
γραφικά «τρικ» για να παραπλα-
νηθούν οι ψηφοφόροι. Δείγμα της 
νέας λογικής, του νέου τρόπου 
σκέψης και παράθεσης της αληθι-
νής εικόνας των προσπαθειών του. 
που βασίζεται στην ανάπτυξη της 
εμπιστοσύνης μεταξύ αυτού (του 
νέου δημάρχου)και των Ξανθιωτών.

Με τον Στράτο Κοντό δήμαρχο και με 
αφορμή την συγκέντρωσή έξω από 
το εκλογικό κέντρο,  καταγράφεται 
το στίγμα του. Αλήθεια, εμπιστοσύ-
νη, καθαρές κουβέντες και εικόνες.

Ο καιρός που κάποιοι παρουσίαζαν 
φύκια για μεταξωτές κορδέλες, μάλ-
λον πήρε την άγουσα για το παρελθών.

Ο ίδιος, εμφανώς ικανοποιημένος,  
τόνισε πως επέστρεψε στην Ξάνθη, 

μαζί με την οικογένεια του. «Επέ-
στρεψα στον τόπο που γεννήθηκα 
που μεγάλωσα και ανδρώθηκα για-
τί αγαπάω αυτόν τον τόπο. Θέλω 
να κάνω την Ξάνθη καλύτερη για 
εμάς και τα παιδιά μας» επεσήμα-
νε ο υποψήφιος Δήμαρχος κατα-
χειροκροτούμενος από το πλήθος.

Με μία πρωτόγνωρη,  συγκέντρω-
ση για τα δεδομένα της Ξάνθης, 
οι Ξανθιώτες αποφάσισαν να κά-
νουν στον εαυτό τους ένα δώρο, 
να αλλάξουν την δημοτική αρχή 
που μόνο θλίψη τους γεμίζει.

Αποφάσισαν ότι αυτό το θολό, 
υπόγειο και «παρεϊστικο» κλαμπ 
που διοικεί τον δήμο Ξάνθης τα 
τελευταία χρόνια, με τις απευθείας 
αναθέσεις και το «δούλεμα» των 
Ξανθιωτών,  πρέπει να αλλάξει, να 
γίνει ανοιχτό στους πολίτες, κατα-
νοητό και οι «γιάφκες» που παίρ-
νονται οι αποφάσεις για τον Ξαν-
θιώτικο λαό, θα πρέπει να κλείσουν.

Η αυθόρμητη προσέλευση των 
Ξανθιωτών στα εγκαίνια του εκλο-
γικού κέντρου του υποψηφίου 
δημάρχου Στράτου Κοντού, ήταν 
το σημείο που αποτυπώθηκε το 
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γεγονός ότι η Ξάνθη έχει 
ελπίδες να ξαναγίνει η 
πόλη των 1000 χρωμάτων, 
μια πόλη που αναδεικνύ-
ει την ζωντάνια, την νεό-
τητα, την δράση και την 
ικανοποίηση της πραγμά-
τωσης των προσπαθειών 
των νέων ανθρώπων, με 
την γόνιμη πολιτική συν-
δρομή των παλαιοτέρων.

Αυτό ακριβώς καταγρά-
φηκε στα εγκαίνια του 
εκλογικού κέντρου του 
υποψηφίου δημάρχου της 
Ξάνθης Στράτου Κοντού.

Καταγράφηκε η παρου-
σία νέων ανθρώπων στο 
πλευρό του. Ανθρώπων 
οι οποίοι έχουν όρεξη 
για δουλειά, έχουν όρεξη 
να δημιουργήσουν και να 
αφήσουν το αποτύπω-
μα της νιότης τους στα 
έργα  και που θα έχουν 
σαν αποστολή, να τα 
γευτούν όλοι οι Ξανθιώ-
τες, χωρίς αποκλεισμούς.

Αυτό ήταν το μήνυμα 
που πέρασε στην Ξάνθη 
ο Σ. Κοντός με την λιτή 
και μεστή του ομιλία.

Απλά, λιτά, περιστοιχι-
σμένα από αγάπη τα βήμα-
τα του, με σεβασμό για το 
εγχείρημά του, συνοδευό-
μενος από την οικογένεια 
του, βρέθηκε στο εκλογι-
κό κέντρο και είπε αυτό 

που θα έλεγε κάθε συνετός 
και έτοιμος να αναλάβει 
τις ευθύνες του, δήμαρχος.

Ο υποψήφιος δήμαρχος 
Ξάνθης, Στράτος Κοντός, 
άσκησε κριτική στην απερ-
χόμενη διοίκηση προτάσ-
σοντας την «εμπιστοσύνη» 
μεταξύ του διοικούντος και 
του διοικουμένου, σημειώ-
νοντας: «Η εμπιστοσύνη σε 
ένα μακρόπνοο όραμα, είναι 
το διακύβευα των εκλογών».

Και αφού έλαβε τις ευλογί-
ες της εκκλησίας, φανερά 
συγκινημένος, απευθύνθηκε 
στον κόσμο της Ξάνθης που 
αυθόρμητα γέμισε ασφυκτι-
κά τον χώρο, ζητώντας να 
διαγράψουν το παρελθόν 
και να ατενίσουν με αισιοδο-
ξία το μέλλων. Στην μεγάλη 
συγκινησιακή του φόρτιση 
από την ανταπόκριση του 
κόσμου, μίλησε για τους λό-
γους για τους οποίος απο-
φάσισε να συμμετάσχει στις 
Δημοτικές Εκλογές. «Το αύ-
ριο τρέχει με υψηλές ταχύ-
τητες και εμείς δεν μπορού-
με να είμαστε παρατηρητές» 

τόνισε,  ενώ λίγο αργότερα, 
αναφερόμενος στην σύν-
θεση του ψηφοδελτίου και 
στις διαφορετικές γενιές 
που το απαρτίζουν,  έκανε 
λόγο για «ποιότητα, δυνα-
μισμό, γνώσεις και φρε-
σκάδα», σημειώνοντας ότι 
νιώθει τυχερός και υπερή-
φανος για όλους εκείνους 
που αποφάσισαν να στηρί-
ξουν την προσπάθεια αυτή.

Στην αναφορά του  για το 
επιχειρησιακό σχέδιο του 
συνδυασμού, είπε ότι έχει 
σκοπό «να γυρίσει σελίδα η 
Ξάνθη», μιλώντας για σαφείς 
προτεραιότητες, υλοποιή-
σιμους, εφαρμόσιμους και 
κοστολογημένους στόχους.

Στην συνέχεια της ομιλίας 
του,   έκανε λόγο για έναν 
δήμο ανοιχτό σε όλους,  
ασφαλή για όλους και μια 
πόλη έξυπνη λέγοντας 
«όχι  στην μετριότητα, ναι 
στην ενεργητική δράση και 
αποφασιστικότητα», για  
να γίνει η Ξάνθη όπως τό-
νισε ο   τόπος να ζεις και 
όχι τόπος για να μένεις.

Η ομιλία του Στράτου Κο-
ντού άφησε το αποτύπωμά 
της στις καρδιές των Ξαν-
θιωτών που στο πρόσωπό 
του βλέπουν έναν νέο άν-
θρωπο, μια νέα πνοή ελπί-
δας να αναγεννιέται  μέσα 
στα σοκάκια της παλιάς 
πόλης, τους δρόμους  και 
την περιφέρεια της Ξάνθης.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ.

Η ΘΕΣΗ ΜΑΣ
Γιατί Στράτο Κοντό

Γιατί Στράτο Κοντό. Όλοι, άλλος 
λίγο, άλλος πολύ, αναρωτιόμαστε 
γιατί να ψηφίσουμε για δήμαρ-
χο της πόλης τον Στράτο Κοντό.

Ας ρίξουμε μια ματιά στο υπάρ-
χων πολιτικό προσωπικό, την 
ιστορία  και βάλουμε το χέρι στην 
καρδιά, αφήνοντας παράλληλα 
την λογική μας  να συγκρίνει την 
κατάσταση που βιώνει η πόλη 
μας τις τελευταίες δεκαετίες. 
Δοκιμάσαμε και ξαναδοκιμάσαμε 
το  σχήμα του Μ. Στυλιανίδη. Ναι 
μεν η πόλη είδε έργα, είδε κινητι-
κότητα αλλά δεν έφερε την πόλη 
στο επιθυμητό αποτέλεσμα γιατί 
ο πρώην δήμαρχος αναλίσκονταν 
στο να κρατάει τις ισορροπίες 
που αν αποδεσμεύονταν θα έκα-
ναν ζημιά στην πόλη όπως και 
έγινε όταν αποτραβήχτηκε στην 
άκρη, όπου οι δελφίνοι  επιδόθη-
καν στο π ιός θα κάνει πιο στάσι-
μη την πόλη  ή ποιος θα κάνει με 
τον έναν, ή τον άλλο τρόπο, ζημιά.

Ο Μ. Στυλιανίδης, πολλά χρόνια 
στην πολιτική, γνωρίζοντας πράγ-
ματα και πρόσωπα στην πόλη, 
γνώριζε από πρώτο χέρι ότι όταν 
θα απελευθερώνονταν οι πολι-
τικές δυνάμεις που μέχρι εκείνο 
το σημείο ήταν ελεγχόμενες κάτω 
από την σκέπη του, δεν θα ήταν και 
το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα.

Πραγματικά εκ του αποτελέσμα-
τος, επιβεβαιώθηκε. 

Αποδείχθηκε ότι ο Χ. Δημαρχό-
πουλος, ενω ήταν ένας τίμιος και 
εργατικός δήμαρχος, δεν κατά-
φερε, όχι μόνο να το κοινωνήσει, 
αλλά οι παρεμβάσεις του, δεν έφε-
ραν το άμεσο αποτέλεσμα στην 
καθημερινότητα του Ξανθιώτη.

Μετά ήρθε η πολιτική λαίλαπα 
που ακούει στο όνομα Μ. Τσέ-
πελης. Σε αυτό το σημείο της 
ιστορίας της πόλης, κατάφερε ο 
απερχόμενος δήμαρχος να ισο-
πεδώσει το έργο του Μ. Στυλιανί-

δη και του Χ. Δημαρχόπουλου.

Αν δει παραδίπλα ο Ξανθιώ-
της θα δει την παράταξη του 
Σ. Μελισσόπουλου που ναι 
μεν έχει αξιόλογα στελέχη, 
της λείπει εκείνη η δυναμική 
που θα μπορούσε με πυγμή 
να υλοποιήσει έργο στην πόλη.

Τέλος μένει ο Στράτος Κοντός. 

Η μέχρι τώρα επαγγελματική 
του πορεία δείχνει έναν άνθρω-
πο ο οποίος μπορεί να «κουμα-
ντάρει» δουλειά δύσκολη και 
με μεγάλη οικονομική επιφά-
νεια, σεβόμενος τα χρήματα 
των ασφαλισμένων και των με-
τόχων.

Έχει δείξει ότι είναι ένας οικο-
γενειάρχης που σέβεται, μο-
χθεί και προστατεύει την οικο-
γένεια του.
Άρα είναι έντιμος, εργατικός, 
δυναμικός και καλός οικογε-
νειάρχης.
Γιατί να μη γίνει η Ξάνθη η οικο-
γένειά του;
Πέρα από όλα αυτά ο Στρά-
τος, διεκδικεί τον δήμο Ξάνθης 
διαθέτοντας ένα πρόγραμμα 
αξιολογημένο και προσαρμο-
σμένο στις ανάγκες του μέσου 
Ξανθιώτη.

Είναι ένα πρόγραμμα που έχει 
κοστολογηθεί από τους συ-
νεργάτες του και σύμφωνα με 
αυτό, υπάρχουν οι προτεραιό-
τητες στην υλοποίηση του.

‘Εχει εκείνες τις οικονομικές 
γνώσεις που θα στηρίξουν το 
πρόγραμμα και τις δράσεις. 
Έχει τις «άκρες» για να στηρι-
χθεί η Ξάνθη στην Αθήνα και 
την Ε.Ε. καθώς και στα Βαλκά-
νια.
Μήπως είναι καιρός και εμείς 
οι Ξανθιώτες, να αλλάξουμε 
τον τρόπο επιλογής προσώπων;
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ΚΟΝΤΟΥ ΓΙΑ ΤΟ 
ΝΤΙΜΠΕΙΤ ΥΠΟΨΗΦΙΩΝ 

ΔΗΜΑΡΧΩΝ ΤΗΝ 
ΑΠΟΔΕΧΘΗΚΕ 

ΚΑΝΕΝΑΣ Ή ... ΟΛΟΙ 
ΚΑΝΟΥΝ ΤΗΝ ΠΑΛΑΒΗ;

Στα «ψηλά» πέρασε η 
πρόταση του υποψηφίου 
δημάρχου Στράτου Κο-
ντού για την πραγματο-
ποίηση ενός τηλεοπτικού 
ντιμπέιντ μεταξύ των αρ-
χηγών των παρατάξεων.
Δόξα το θεό τηλεοπτικό 
κανάλι διαθέτει η πόλη 
μας, αξιόλογους και ανε-
ξάρτητους δημοσιογρά-
φους διαθέτει, γιατί λοι-
πόν οι υπόλοιποι αρχηγοί 
κάνουν τον «ψόφιο» κοριό;

Τι ποιο υγιές πολιτικά, 
να βγούνε οι αρχηγοί των 
παρατάξεων στο γυα-
λί να πούνε τα αυτά που 
λένε στην «ρούγα»  για 
να μπορέσουν να αξιο-
λογήσουν οι Ξανθιώτες 
ποιος πετάει «αετό» και 
ποιος πραγματικά νοιάζε-
ται για το καλό της πόλης.

Άραγε έγινε μία κατ αρ-
χήν κουβέντα μεταξύ των 
στενών συνεργατών των 
υποψηφίων δημάρχων;
‘Έμειναν στην άκρη 
αυτά που τους χωρί-
ζουν και να κρατήσουν 
αυτά που τους ενώνουν;
Τουλάχιστον όλοι οι άλ-
λοι λένε ότι τους εν-
διαφέρει η αλήθεια.
Ιδού η Ρόδος, ιδού και 
το πήδημα. Ο Στρά-
τος Κοντός το πρότεινε. 
Ποιοι έχουν το στέρνο ;

ΜΕ ΑΞΙΩΣΕΙΣ Ο Χ. ΜΕΤΙΟΣ 
ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ

Σίγουρα ο Χ. Μέτιος κατεβαίνει 
στην Ξάνθη με Περιφερειακούς 
Συμβούλους που διαθέτουν και 
εμπειρία αφού οι περισσότεροι 
πέρασαν από διοικητικά πό-
στα, με πρώτο και καλύτερο το 
αντιπεριφερειάρχη Κ. Κουρτί-
δη ο οποίος, μέσα σε δύο χρό-
νια που βρίσκεται στο τιμόνι της 
Ξάνθης, εργάστηκε ακούραστα 
και προ έταξε  πρωτοβουλίες  
στην  Π.Ε. δίνοντας λύσεις και 
αποζητώντας το καλύτερο δυνα-
τό αποτέλεσμα είτε αυτό αφο-
ρούσε την  αγροτική οικονομία, 
είτε τον πολιτισμό είτε την κοι-
νωνική ευθύνη απέναντι στους 
ευάλωτους συμπολίτες μας.

Με προπομπό τον Κ. Κουρτίδη 
που κοσμεί το ψηφοδέλτιο του 
Χ. Μέτιου στην Ξάνθη, άρχισε 
ουσιαστικά και η προεκλογική 
περίοδος όπου τις κρίσιμες δύο 
εβδομάδες  θα φανεί π ιός κατά 
την κρίση των Ξανθιωτών, θα εί-
ναι ο καταλληλότερος για να τον 
εκπροσωπήσει στο περιφερει-
ακό συμβούλιο όπου και λαμ-
βάνονται οι σημαντικές αποφά-
σεις για το παρών και το μέλλων 
των πολιτών της περιφέρειας.

Οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι που 
απαρτίζουν το ψηφοδέλτιο στην 
Ξάνθη μπορούν να δώσουν στην 
παράταξη το ποσοστό που απαι-
τείται για να προστεθεί στο συνο-
λικό ποσοστό της παράταξης και 
να αναλάβει και πάλι τα ηνία της 
διοίκησης και ο Κ. Κουρτίδης να 
αξιοποιηθεί εκ νέου σε διοικητικό 
πόστο που είναι βέβαιο ότι θα φέ-
ρει σε πέρας, κάθε αποστολή του.
Ο κόσμος συνήθως τιμά αυ-
τούς που δουλεύουν και 
γιατι όχι τον Κ. Κουρτίδη. 

 Προεκλογική 
άσφαλτος στο 

Δροσερό;

Να μειδιάσει κανείς ή να κλάψει 
γιατί η δημοτική αρχή  μοιράζει 
σανό στους Ξανθιώτες;

Πήραμε το εν λόγω Δελτίο 
Τύπου του δήμου Ξάνθης. 
Κανονικά θα το στέλναμε 
κατεπείγον αρχείο, όμως δι-
ακρίναμε μέσα στις αράδες 
του, την προσπάθεια του 
Μ. Τσέπελη μέσω του αντι-
δημάρχου του να μοιρά-
ζει σανό στους Ξανθιώτες.

Δεν θα πούμε κάτι παραπά-
νω. Θα αφήσουμε τους ανα-
γνώστες μας να απολαύ-
σουν την ανακοίνωση που 
υπογράφει ο κ. Τσακιρίδης.

Σας ενημερώνουμε ότι από 
το Σάββατο 23 Σεπτεμβρίου 
μέχρι και την Πέμπτη  28 
Σεπτεμβρίου 2023, κατά τις 
πρωινές ώρες, θα πραγ-
ματοποιούνται εργασίες 
ασφαλτόστρωσης σε οδούς 
του οικισμού Δροσερό, που 
θα έχουν ως αποτέλεσμα 
την τροποποίηση της κυ-
κλοφορίας, με διακοπή της 
στο συγκεκριμένο χρονικό 
διάστημα και εκτροπή αυτής 
στις παρακείμενες οδούς.

Παρακαλούμε για την κατα-
νόηση και την προσοχή σας.

Καλά που δεν ασφαλτο-
στρώσατε μέχρι τις 8 Οκτω-
βρίου, ημέρα των εκλογών.

Συνάντηση Χ. 
Δημαρχόπουλου 
με το προεδρείο 
της ΕΑΑΣ Ξάνθης

Κλιμάκιο του συνδυασμού 
“Δήμος Πρότυπο”, αποτε-
λούμενο από τους Βράνια 
Βασίλειο, Δασκαλόπου-
λο Μηνά, Κάλφα Ζαχαρία, 
Καραμπάση Παύλο, Πα-
παμιχαήλ Γεώργιο και τον 
επικεφαλής υπ. Δήμαρχο 
Χαράλαμπο Δημαρχόπου-
λο, επισκέφθηκαν σήμε-
ρα το παράρτημα Ξάνθης 
της Ένωσης Αποστρά-
των Αξιωματικών Στρα-
τού και τον πρόεδρο Υπτγο 
ε.α. Κουτσαϊμάνη Ιωάννη.
Στην πολύ ενδιαφέρουσα 
συζήτηση που ακολούθη-
σε συζητήθηκαν θέματα 
όπως η συνεισφορά και η 
αξία του έργου της Ένωσης 
Αποστράτων στην κοινω-
νία της Ξάνθης, η πρόθεση 
ύψωσης Ελληνικής σημαί-
ας 70 τ.μ. που σχεδιάζεται 
να υψωθεί στην κορυφή 
του υψώματος “Αυγό” και 
άλλες σημειολογικής αξίας 
δράσεις. Τονίστηκε η εθε-
λοντική συνεισφορά των 
μελών σε διάφορους το-
μείς αναγκών της πόλης, 
αλλά και η αρτιότερη ορ-
γάνωση του ζητήματος του 
εθελοντισμού στην πόλη.

Με ευχές για καλή επιτυ-
χία και σε ιδιαίτερα θετι-
κό κλίμα, ολοκληρώθηκε η 
συνάντηση, ανανεώνοντας 
το ραντεβού των δύο πλευ-
ρών, για μετά τις εκλογές.
 

Τι Κασελάκης, 
τι Τσίπρας στην 
Ξάνθη και Ροδό-
πη πάντα μπρο-

στα ο ΣΥΡΙΖΑ

Το μάθαμε και αυτό. Μέχρι σή-
μερα, γνωρίζαμε ότι τα ακραία 
στοιχεία του πολιτικού ισλάμ 
στην Θράκη , έβγαζαν φλύ-
κταινες αν κάποιος στα βάθη  
της γειτονικής χώρας, έβγαζε 
απλά την μαντίλα, την οποία 
όπως όλοι γνωρίζουν, επιδοτεί 
το βαθύ κράτος της Τουρκίας 
σε όσους από τους πομάκους 
την φοράνε και ξαφνικά, ω του 
θαύματος, έγιναν όλοι υποστη-
ρικτές των ΛΟΑΤΚΙ  και έδω-
σαν ένα ποσοστό πάνω από 
60% στο όνομα του ΣΥΡΙΖΑ.
Με λίγα λόγια ο κ. Κασελά-
κης, κατάφερε με την πειθώ 
του, στην Ξάνθη και την Ρο-
δόπη, να ξεσηκώσει μερίδα 
ακραίων ισλαμιστών στην πε-
ριοχή να υποστηρίξουν την 
υποψηφιότητά του παρόλο 
που αυτό αντίκειται στις θρη-
σκευτικές τους πεποιθήσεις.

Την ίδια ώρα όλως τυχαίως, 
ο νέος πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ, 
δεν γνώριζε ότι η κατεχόμενη 
Κύπρος δεν είναι κρατίδιο και 
ο πρώην αρχηγός του ΣΥΡΙΖΑ  , 
δεν γνώριζε ότι στο Αιγαίο δεν 
έχουμε σύνορα με την Τουρκία.

Με λίγα λόγια, οι σκληροπυ-
ρηνικοί ακραίοι θύλακες του 
Τουρκικού παρακράτους που 
κατοικοεδρεύουν στην Θράκη, 
έγιναν «κολλητοί» με την κοινό-
τητα ΛΟΑΤΚΙ και ψήφισαν τον 
αρχηγό. ΣΥΡΙΖΑ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΜΑΝΑ 
ΜΟΥ ΚΑΙ ΑΣ ΕΙΝΑΙ ΟΤΙ ΘΕΛΕΙ. 
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Αυτοί είναι οι  23 υποψήφιοι Περιφερειακοί Σύμβουλοι  
του Χ. Μέτιου στην Ξάνθη

Τους 23 υποψηφίους Πε-
ριφερειακούς Συμβούλους 
(7 γυναίκες και 16 άνδρες) 
στην Περιφερειακή Ενό-
τητα Ξάνθης, παρουσίασε 
το απόγευμα της Παρα-
σκευής  ο Περιφερειάρ-
χης – και εκ νέου υπο-
ψήφιος Περιφερειάρχης 
– ΑΜΘ κ. Χρήστος Μέτιος.

 

Αρκετός ήταν ο κόσμος 
που γέμισε την αίθουσα 
του eliso και ικανοποιη-
μένος ο Περιφέρειάρχης 
για την ανταπόκριση του 
κόσμου αναφέρθηκε στο 
ολοκληρωμένο πρόγραμ-
μα για την ΠΑΜΘ, κάνο-
ντας λόγο για ένα σχέδιο 
που αποτελεί μια «κοστο-
λογημένη, ρεαλιστική και 
εφαρμόσιμη πρόταση».  Ο 
ίδιος έκανε λόγο για 343 
έργα, μελέτες και δράσεις 
(όταν παρέλαβε την διοί-
κηση της ΠΑΜΘ), τονίζο-
ντας ότι «σήμερα μιλάμε 
για πάνω από 690 έργα, 
μελέτες και δράσεις». Επι-
πλέον υπογράμμισε μετα-
ξύ άλλων την «σημαντική 
θέση» – όπως χαρακτηρι-
στικά ανέφερε – που έχει 

η Ξάνθη σε αυτό το σχέδιο, 
ενώ παράλληλα αναφέρθηκε 
και στους βασικούς άξονες 
του εν λόγω σχεδίου, που 
αφορούν και στην Ξάνθη. 
Πιο συγκεκριμένα αναφέρ-
θηκε στην κοινωνική πολι-
τική, την παιδεία, την υγεία, 
την επιχειρηματικότητα, τον 
τουρισμό, το περιβάλλον και 
τις υποδομές, με αιχμή το 
μεγάλο αρδευτικό της Ξάν-
θης, αλλά και σε έργα που 
θα χρηματοδοτηθούν προ-
σεχώς και δεν έχουν – ακόμη 
– ανακοινωθεί.  Ακολούθως 
έκανε λόγο μεταξύ άλλων 
για «απόλυτη επίγνωση της 
ευθύνης» που έχει, ενώ πα-
ράλληλα αναφέρθηκε και 
στην πολιτική του ταυτότη-
τα για να συμπληρώσει λέ-
γοντας ότι μπορεί να ανήκει 
στην ΝΔ αλλά δεν ξεχώρησε 
κανέναν πολίτη ανάλογα με 
την κομματική του ταυτότη-
τα ασκώντας τα καθήκοντα 
του Περιφερειάρχη.Μ’αίστα 
όπως επεσήμανε ο Περι-
φερρειάρχης, δεν δίστασε να 
συνεργαστεί τα 4 χρόνια της 
διοίκησης του, με άλλους 
πολιτικούς χώρους για να 
τελειώσει λέγοντας: «η Νέα 
Περιφερειακή Αναγέννηση» 
απευθύνεται σε όλους τους 

πολίτες», ενώ αναφερόμε-
νος στους υποψηφίους στην 
ΠΕ Ξάνθης, έκανε λόγο για 
μια «δυναμική ένωση πα-
λιών και νέων υποψηφίων» 
με σκοπό να βοηθήσουν την 
Ξάνθη να πάει μπροστά».

 

ΟΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟΙ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙ-
ΑΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΤΟΥ ΧΡ. 
ΜΕΤΙΟΥ ΣΤΗΝ ΠΕ ΞΑΝΘΗΣ

 

Αμοιρίδης Μιχάλης (Αντι-
περιφερειάρχης Υποδομών 
ΑΜΘ – Πολιτικός Μηχανι-
κός)

Γαλανόπουλος Δημήτρης 
(Δημόσιος Υπάλληλος – 
Πρόεδρος Δημοτικών Υπαλ-
λήλων νομού Ξάνθης)

Μουσταφά Μουσταφά Γιοκ-
σάλ (Κτηνίατρος)

Εμίν Ρετζέπ (Πολιτικός Μη-
χανικός Τ.Ε.)

Ζαφειριάδου Άννα-Μαρία 
(Ιδρύτρια και πρόεδρος φι-
λοζωικού «Αδεσποτούλια» 
Ξάνθης)

Ιωακειμίδου Αθηνά (Δικη-
γόρος – Νομική Σύμβουλος 
Δήμου Αβδήρων)

Καρά Χασάν Γκιουλ Μπεγιάζ 
(Δικηγόρος)

Καρασερίδης Γιώργος (Δι-
κηγόρος – Κοινωνιολόγος)

Κιουτσούκ Ερκάν (Δικηγό-
ρος – Πρόεδρος Πειθαρχι-
κής Επιτροπής ΕΠΣ Ξάνθης)

Κουμουλίδης Τάσος (Ελεύ-
θερος Επαγγελματίας)

Κουρτίδης Κώστας (Αντιπε-
ριφερειάρχης Ξάνθης – Δι-
κηγόρος)

Λυπηρίδης Γιώργος (Πολιτι-
κός Μηχανικός)

Μίτικα Μαρία (Προϊσταμέ-
νη Οικονομικών Υπηρεσιών 
Δήμου Μύκης)

Μπαρδάκης Παναγιώτης 
(Συντονιστής Γραφείου Ευ-
ρωπαϊκής Πληροφόρησης 
ΑΜΘ)

Μπουγιουκλού Μεμέτ 
(Ελεύθερος Επαγγελματίας 
– Χρυσοχόος)

Μπουραζάνης Κυριάκος 
(Οικονομολόγος)

Παλαζλί Αμέτ (Δημοτικός 
Υπάλληλος Δήμου Μύκης)

Ποταλακίδης Σωφρόνιος 
(Άκης) (Δημόσιος Υπάλ-
ληλος)

Σιαμπάν Ογλού Αλέβ (Δι-
κηγόρος – Διαπιστευμέ-
νη Διαμεσολαβήτρια της 
ADR GROUP)

Σουρί Εμήν (Δημοτικός 
Υπάλληλος Δήμου Μύκης)

Τσαβιδάν Σακαλή (Ιδιωτι-
κή Υπάλληλος)

Χατζόπουλος Νίκος (Δη-
μόσιος Υπάλληλος – 
Υπεύθυνος τομέα ΕΚΑΒ 
Ξάνθης)

Ο Κωνσταντίνος Κουρτί-
δης γεννήθηκε και μεγά-
λωσε στην Ξάνθη. Είναι 
απόφοιτος της Νομικής 
του ΔΠΘ με μεταπτυ-
χιακό στα Οικονομικά. 
Ασκεί μάχιμη δικηγορία 
επί σειρά ετών. Είναι πα-
ντρεμένος με δύο παιδιά.
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Νεκτάριος Καραμανώλης – Υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος Ξάνθης 

με την παράταξη Δήμος Πρότυπο – Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος:

 «Έτσι θέλω την πόλη μου, την πόλη μας»

Ονομάζομαι Νεκτάριος Κα-
ραμανώλης είμαι 29 χρο-
νών, γεννήθηκα και μεγά-
λωσα στη Ξάνθη και είμαι 
απόφοιτος του 1ου Γενι-
κού Λυκείου Ξάνθης. Έχω 
σπουδάσει Τεχνικός Ανελ-
κυστήρων στο Δημόσιο ΙΕΚ 
Νεάπολης – Θεσσαλονίκης 
και Τεχνικός Αυτοματισμών 
στο ΙΕΚ ΑΚΜΗ – Θεσσαλονί-
κης. Το κύριο και μοναδικό 
μου επάγγελμα από μικρό 
παιδί είναι η συντήρηση – 
επισκευή – εγκατάσταση 
Ανελκυστήρων. Έχω υπάρ-
ξει αθλητής του Handball 
από το δημοτικό έως και 
την Τρίτη Λυκείου και πλέ-
ον ασχολούμαι με επίση-
μους αγώνες αυτοκινήτων.

Ο λόγος πίσω από την από-
φαση μου να συμμετέχω 
στις αυτοδιοικητικές εκλο-
γές του 2023 είναι η εκτίμη-
ση που τρέφω για τον επι-
κεφαλής του συνδυασμού 
Δήμος Πρότυπο, Χαράλαμπο 
Δημαρχόπουλο. Οι αρχές 
με τις οποίες έχω μεγαλώ-
σει από την οικογένεια μου 
δε μου επιτρέπουν να σκύ-

ψω το κεφάλι, όταν η Ξάνθη 
μας βρίσκεται σε ανάγκη. Έτσι 
επέλεξα να παλέψω δίπλα 
του, για μια Ξάνθη που θα ξε-
κινήσει και πάλι να ονειρεύε-
ται ένα καλύτερο αύριο. Πλέον, 
με ακόμη μεγαλύτερο αριθμό 
υποψηφίων σε σύγκριση με 
παλαιότερες εκλογικές μάχες, 
στεκόμαστε μπροστά σε κάθε 
δημότη, τον κοιτάμε στα μάτια 
και διεκδικούμε την ψήφο του 
ανοιχτά, χωρίς υπεκφυγές. Ο 
συνδυασμός Δήμος Πρότυπο 
δημιουργήθηκε στις εκλογές 
του Μαΐου του 2014, με τον 
οποίο εκλέχθηκε ως Δημοτι-
κή Αρχή στον δεύτερο γύρο 
εκλογών με ποσοστό 51,64% 
και 11.710 ψήφους. Η διαφάνεια 
είναι ένα δυνατό «ατού» που 
πλέον σπανίζει στις μέρες μας. 
Οι 6+1 πυλώνες, που θα επα-
ναφέρουμε την Ξάνθη σε μια 
πόλη πρότυπο σε ολόκληρη 
την Ελλάδα, αποτελούνται από:

Υποδομές
Αθλητισμός – Παιδεία – Υγεία
Ψηφιακός Μετασχηματισμός
Τουρισμός – Πολιτισμός
Κοινωνική Μέριμνα
Καθημερινότητα – Πε-
ριβάλλον – Ασφάλεια
Τέλος, ο 7ος πυλώνας «17-
24» αναφέρεται στη νεολαία, 
με στόχο να συνδιαμορφώ-

σουμε μια αρμονική κοινό-
τητα, σύγχρονη και βιώσιμη.

Το όραμα μου για τη Ξάνθη ξε-
κινάει από ένα πρόβλημα το 
οποίο επηρεάζει όχι μόνο την 
πόλη μας, αλλά και ολόκληρη 
την χώρα. Τα τροχαία ατυχήμα-
τα τα τελευταία χρόνια έχουν 
αγγίξει το όριο της απελπισί-
ας. Ανθρώπινες ψυχές χαμένες 
μέσα σε λαμαρίνες. Όλοι γνω-
ρίζουμε πως ένα πρόβλημα για 
να εξαλειφθεί πρέπει να το αρ-
πάξεις από τη ρίζα. Με γνώμο-
να λοιπόν την ανθρώπινη ζωή, 
η οποία είναι το μεγαλύτερο 
δώρο του ανθρώπου, το όραμα 
μου για την Ξάνθη μας ξεκινά-
ει από τα σεμινάρια οδηγικής 
συμπεριφοράς στα σχολεία, 
σε συνεργασία με την τοπική 
πρωτοβάθμια και δευτερο-
βάθμια εκπαίδευση. Τακτικά 
σεμινάρια σε κάθε σχολείο, σε 
κάθε τάξη, σε κάθε μαθητή 
με σκοπό την σωστή καθοδή-
γηση τους από μικρή ηλικία.

Η θεωρία θα συνδυάζεται 
με εκδρομές εντός αλλά και 
εκτός σχολικών ωρών σε πάρ-
κο κυκλοφοριακής αγωγής, σε 
χώρο κατάλληλα διαμορφω-
μένο, ώστε να εξοικειωθούν 
με τη σηματοδότηση, τις δια-
βάσεις και γενικότερα με τον 
Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας, 
ώστε να γνωρίζουν τα δικαι-
ώματα και τις υποχρεώσεις 
τους ως πεζοί, αλλά και αργό-
τερα ως οδηγοί. Για τις μεγα-
λύτερες ηλικίες θα υπάρχει ο 
χώρος της πίστας καρτ όπου 
θα παραδίδονται μαθήματα 
οδηγικής ασφάλειας για μη-
χανές αλλά και για αυτοκίνητα 
από τους αρμόδιους φορείς.

Η αναδιαμόρφωση βασικών 
οδικών αρτηριών της πόλης 
μας, καθώς και η δημιουργία 

κυκλικών κόμβων, όπου κρί-
νεται αναγκαίο, θα συμβάλλει 
στην εφαρμογή όσων επιδιώ-
κουμε να αποκομίσουν, αυτοί 
που επισκέπτονται το πάρκο 
κυκλοφοριακής αγωγής. Επι-
πλέον, βασική είναι η ολοκλη-
ρωτική αναδιαμόρφωση των 
πεζοδρομιών, ώστε οι πεζοί 
να μην αναγκάζονται να περ-
πατούν στο δρόμο, με κίνδυνο 
τη ζωή τους, και τα πεζοδρό-
μια της πόλης μας να είναι για 
τους πεζούς και τα άτομα με 
κινητικά προβλήματα, όπως σε 
κάθε πολιτισμένη κοινωνία. Η 
φιλοσοφία πίσω από όλες αυ-
τές τις παρεμβάσεις βασίζεται 
σε κάτι πολύ μεγαλύτερο από 
αυτό που πιστεύουν οι κα-
κοπροαίρετοι! Με τις σωστές 
υποδομές και την απαραίτητη 
οργάνωση μπορούμε να κατα-
φέρουμε την προβολή μας πα-
νελλαδικά και φυσικά να φιλο-
ξενούμε αγωνιζόμενους από 
κάθε άκρη της Ελλάδος. Στό-
χος μου είναι η αρμονική συνύ-
παρξη Αθλητισμού – Παιδείας 
– Τουρισμού, αλλά πρωτίστως 
μια καλύτερη και πιο σύγχρονη 
πόλη για τους κατοίκους της.

Στα πλαίσια του αθλητισμού 
επιδιώκουμε συχνές συναντή-
σεις με αθλητικούς συλλόγους 
με απώτερο σκοπό την διαφή-
μιση διαφόρων ειδών αθλη-
μάτων στην κεντρική πλατεία 
Ξάνθης ώστε μικροί και με-
γάλοι να έρθουν σε επαφή με 
το κάθε άθλημα ξεχωριστά και 
να γνωρίσουν τη μαγεία του 
αθλητισμού! Κάποιες από τις 
σημαντικότερες δράσεις που 
συμπεριλαμβάνονται στον 
προγραμματισμό του συνδυ-
ασμού μας είναι η δημιουρ-
γία ενός καινούριου γηπέδου 
μπάσκετ, κατάλληλο για προ-
πονήσεις των τοπικών ομάδων 
αλλά και διεξαγωγή αγώνων 

όχι μόνο τοπικού ενδιαφέ-
ροντος, αλλά και η αναδι-
αμόρφωση των ποδηλατο-
δρόμων, ώστε να συνδέονται 
με τους νέους ποδηλατο-
δρόμους και να επεκταθούν, 
για ασφαλέστερη διέλευση 
των χρηστών του. Δεν θα 
μπορούσε φυσικά να λεί-
πει ο πλέον νέος θεσμός 
επίσημου τουρνουά 3 On 
3 (FIBA-EOK) καθώς και η 
διεξαγωγή εθελοντικών εκ-
δηλώσεων που σχετίζονται 
με τον αθλητισμό κατά τη 
χειμερινή περίοδο, ώστε να 
προβληθούν οι ομάδες, οι 
εκδηλώσεις να προσελκύ-
σουν κόσμο και εκτός Ξάν-
θης και να ενισχυθεί παράλλη-
λα η οικονομία και ο τουρισμός.

Η συνεργασία μεταξύ αθλη-
τισμού και παιδείας με σω-
στό χειρισμό και προώθηση 
των δράσεων μας, θα μας 
δώσει την ευκαιρία να ανα-
δείξουμε την πολιτιστική 
μας κληρονομιά, να επα-
ναφέρουμε την οικονομία 
αλλά κυρίως να ευχαρι-
στιόμαστε κάθε δευτερό-
λεπτο σε μια πόλη αξιοζή-
λευτη από κάθε άλλο Δήμο 
σε ολόκληρη την Ελλάδα.

Ζητώ δημόσια την στήριξη 
σας, για να καταφέρουμε να 
πραγματοποιήσουμε όλα όσα 
ονειρευόμαστε μαζί, γιατί…

Μαζί σου ΓΊΝΕΤΑΙ !

Νεκτάριος Καραμανώ-
λης – Υποψήφιος Δημο-
τικός Σύμβουλος Ξάνθης

Δήμος Πρότυπο – Χαρά-
λαμπος Δημαρχόπουλος
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ACTION FRIDAYS! Κάθε Παρα-
σκευή γεμίζεις με ACTION 100 ή 
ACTION Diesel & ΚΕΡΔΙΖΕΙΣ Χ4 

ΠΟΝΤΟΥΣ στο πρόγραμμα επιβρά-
βευσης AVIN Κερδίζω! (1 λίτρο = 

4 πόντοι).

To μοναδικό πρόγραμμα επιβράβευ-
σης με ΑΜΕΣΗ επιστροφή χρημάτων.
Kάθε 250 πόντοι μετατρέπονται σε 

δωροεπιταγές αξίας 3€.
Κατέβασε το App και συγκέντρωσε 

πόντους με κάθε αγορά σε καύσιμα, 
λιπαντικά και προϊόντα Agora!

#avinkerdizo #x4action

AVIN Χαραλαμπίδης

Εξασφάλιση ποιότητας, εξασφαλισμένη φροντίδα από 
την Avin Χαραλαμπιδης.

Χαραλαμπίδης μικτό πρατήριο καυσίμων στην Ξάνθη.
2ο χλμ Ξάνθης-Καβάλας , Xánthi, Greece

2541 067933
chakostas@hotmail.com

      Πάντα ανοιχτά

Ματθαίος Σαββίδης: Το πολιτικό διαμάντι της Ξάνθης
Πρώτα η πολιτική για τον άνθρωπο και μετά 

για τις παρατάξεις και τα κόμματα.

Το βιογραφικό του, μια τυπική 
διαδικασία στην επανακάθοδό 
του στον πολιτικό στίβο. Αλή-
θεια, ποιος δεν γνωρίζει τον για-
τρό, τον πρόεδρο της ομάδας 
του Λεύκιππου, την κολυμβητι-
κή ομάδα, τον αυτοδιοικητικό 
που δεν διστάζει να «πετάξει» 
αξιώματα για να μπορεί να κά-
νει το καλό, έτσι όπως αυτός το 
αντιλαμβάνεται για την πόλη, 
τον αθλητισμό την κοινωνία;

ΤΟ ΒΙΟΓΡΑΦΙΚΟ : Γεννήθηκα, 
μεγάλωσα κι έκανα οικογένεια 
στην Ξάνθη , με την γυναικο-
λόγο Νεκταρία Παπαδοπού-
λου  και μαζί της απέκτησα 
2 γιούς. Δουλεύω στην πόλη 
μας ως ορθοπαιδικός . Τόσο 

ως γιατρός όσο κι ως πτυχιούχος φυσικοθεραπείας 
πίστεψα στην μεγάλη σημασία της αποκατάστασης 
μέσω της άθλησης . Έτσι ασχολήθηκα από νωρίς 
ως παράγοντας με τον αθλητισμό. Από το 2016 ως 
ιδρυτικό μέλος και πρόεδρος του Α.Ο Λεύκιππος 
προσπάθησα για την επανεκκίνηση της κολύμβησης 
με την δημιουργία αντίστοιχου τμήματος. Με τον 
δήμαρχο Μανώλη Τσέπελη έχοντας ως κοινό όρα-
μα/στοίχημα  την επαναλειτουργία του κολυμβη-
τηρίου τα καταφέραμε . Για μένα αυτός είναι ένας 
πολύ σημαντικός λόγος για να συνταχθώ μαζί του 
και να τον στηρίξω στην προσπάθεια αναβάθμισης 
της πόλης που παραδίδουμε στις επόμενες γενιές!

Αυτό είναι το λιτό βιογραφικό που συνοδεύει το 
μεγάλο έργο. Ένα έργο που δεν μπορεί κανείς να 
το περιχαράξει σε δύο τρείς «αράδες» κειμένου.

Η αλήθεια είναι ότι πίσω από το βιογραφικό του 
του Ματθαίου Σαββίδη, κρύβεται  η πολύ δουλειά, 

η αγωνία για το 
που πάει η Ξάν-
θη σε όλους τους 
τομείς, η επιλο-
γή ανθρώπων 
που αυτός νο-
μίζει ότι νοιάζο-
νται για τον τόπο 
και συμπράττει 
μαζί τους, ανε-
ξάρτητα  από 
την εικόνα του 
προφίλ τους.

Ο Ματθαίος Σαββίδης, πιστεύ-
ει ότι ο Μ. Τσέπελης, στηρίζει 
τις προσπάθειες του και ο ίδιος 
πιστεύει ότι πρέπει να στηρί-
ξει τις δικές του προσπάθειες.

Δεν έχει κάτι διαφορετικό στο νου 
από το κοινό καλό της πόλης, της 
δημόσιας υγείας, του αθλητισμού 
και του αθλητικού τουρισμού.

Ο Ματθαίος Σαββίδης, θέλει 
μέσα από τις προσπάθειες του 
να στηριχθεί ο αθλητικός του-

ρισμός και υπόσχεται  ότι θα 
κάνει ότι περνάει από το χέρι 
του και στα πλαίσια της πα-
ράταξης του και με την ψήφο 
των Ξανθιωτών, την στήριξη 
του Μ. Τσέπελη, δεσμεύεται  
ότι θα ενισχύσει το αθλητι-
κό κομμάτι της πόλης, που οι 
αθλητικές διοργανώσεις, μπο-
ρούν να στηρίξουν και να ανα-
τάξουν οικονομικά την πόλη.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ
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Συνέντευξη του υποψηφίου Δημοτικού Συμβούλου με την 

παράταξη ΜΠΡΟΣΤΑ, Βασίλη Παπαδόπουλου.

Ο Βασίλης Παπαδόπουλος γιατρός και 
υποψήφιος δημοτικός σύμβουλος με την 
παράταξη ΜΠΡΟΣΤΑ παραχώρησε συνέ-
ντευξη στην ΗΧΩ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ.

Πριν προχωρήσουμε στην συνομιλία μας 
με τον γιατρό, υπενθυμίζουμε ότι στις προ-
ηγούμενες εκλογές ο Β. Παπαδόπουλος, 
ήταν ένα πρόσωπο που τιμήθηκε με την 
ψήφο των Ξανθιωτών «τα μάλλα». Δείγμα 
ότι είναι ένα από τα πιο αγαπητά πρόσω-
πα στην Ξάνθη. Έντιμος, εργασιομανής 
και έχει προτάσεις για μία καλύτερη κα-
θημερινότητα των συνδημοτών μας.

Γιατρέ, είστε υποψήφιος 
Δημοτικός Σύμβουλος με το 
Συνδυασμό «ΜΠΡΟΣΤΑ» και 
υποψήφιο Δήμαρχο Ξάνθης το 
Σάββα Μελισσόπουλο. Γιατί 
προτιμήσατε αυτό το συνδυασμό;

 

Πιστεύω στη συνένωση πο-
λιτικών δυνάμεων και στη 
συνεργασία. Ιδιαίτερα σε 
επίπεδο τοπικής αυτοδιοί-
κησης, προτάσεις που έχουν 
την ευρύτερη δυνατή λαϊκή 
βάση προβάλλουν ως άμε-
ση κοινωνική ανάγκη. Στην 

περίπτωση του συνδυα-
σμού «ΜΠΡΟΣΤΑ», η πρό-
κληση αυτή έγινε πράξη 
πολύ νωρίς, αφού υπήρξε 
ο καρπός της σύκλισης και 
τελικής συνένωσης τριών 
Δημοτικών Παρατάξεων με 
μπροστάρη το Σάββα Με-
λισσόπουλο. Όλοι οι συμμε-
τέχοντες στην προσπάθεια 
αυτή, με προεξάρχοντες 
τους επικεφαλής των άλ-
λων συνδυασμών κ. Χατζη-
θεοδώρου και κ. Λύρατζη, 
έκαναν στην άκρη κάθε 
κομματική ή συντεχνιακή 
ταυτότητα και πρόκριναν, 
ως μοναδικό στόχο, τη συ-
νεργασία άνευ όρων, ανταλ-
λαγμάτων και υποσχέσεων 
– μία συνεργασία που έχει 
στόχο να ενώσει και όχι να 
διαιρέσει περαιτέρω τον κό-
σμο της Ξάνθης. Μέσα στα 
δυόμιση περίπου χρόνια 
που κύλησαν από την πρώ-
τη… σπίθα, είδαμε το Δημο-
τικό αυτό κίνημα να παίρνει 
σάρκα και οστά, να σμιλεύει 
προσωπικότητα και χαρα-
κτήρα, και τελικά να αγκα-
λιάζεται από τον κόσμο με 
αισθήματα προσμονής και 
ελπίδας για ένα καλύτε-
ρο μέλλον στο Δήμο μας.

Τι σας οδήγησε να 

τολμήσετε το ομολο-
γουμένως δύσκολο 
– αν όχι πρωτόγνωρο 
– αυτό εγχείρημα της 
συνένωσης τόσο ετε-
ρόκλητων δυνάμεων;

 
Επιτρέψτε μου να πω ότι 
αυτό το φαινομενικά καινο-
φανές και ανατρεπτικό σχή-
μα εξέφρασε στην πράξη 
ένα πάγιο αίτημα των συ-
μπολιτών μας: Την επιτακτι-
κή ανάγκη να συνεργαστού-
με προς όφελος όλων μας. Ο 
κόσμος εισπράττει καθημε-
ρινά την τραγική κατάσταση 
που βιώνουμε ως προς τη 
διαχείριση των απορριμμά-
των, την άναρχη κυκλοφο-
ρία και στάθμευση, τη δυ-
σχέρεια χρήσης ποδηλάτου 
και αναπηρικού αμαξιδίου, 
τη φθίνουσα πορεία του 
τουρισμού, την άνευ ουσίας 
υποβάθμιση και εμπορευ-
ματοποίηση των καλλιτε-
χνικών θεσμών, τη φθορά 
των αθλητικών εγκαταστά-
σεων – για να μην αναφέρω 
τον τομέα της κοινωνικής 
πρόνοιας και της υγείας 
που με καίει προσωπικά.

 

Αναφερθήκατε στον τομέα 
της Υγείας και γνωρίζω ότι 
έχετε καταθέσει πρότα-
ση για Δημοτικές Δομές 
Υγείας. Πώς πιστεύετε 
ότι μπορεί να υλοποιηθεί 
μία τέτοια προσπάθεια;

Η Υγεία επί του παρόντος 
δοκιμάζεται ποσοτικά και 
ποιοτικά, και δεν είναι – 
δυστυχώς – μόνο τοπικό 
πρόβλημα. Πρόκειται για 
πανελλήνιο φαινόμενο, 
για να μην πω πανευρω-
παϊκό. Σαφώς και η κε-
ντρική κυβέρνηση πρέπει 
ναι αναμένουμε να έχει 
τον πρώτο λόγο. Όμως, 
επειδή διαπιστώνουμε 
πολλές ανάγκες, αλλά και 
πολλά κενά σε επίπεδο 
νομικό, δομικό και ανθρώ-
πινου δυναμικού, πιστεύ-
ουμε ότι μπορούμε να 
δουλέψουμε παράλληλα 
– και σε καμία περίπτωση 
ανταγωνιστικά – ώστε να 
συνδράμουμε στη βελτί-
ωση της Πρωτοβάθμιας 
αλλά και της Δευτερο-
βάθμιας Υγείας. Η πρό-
τασή μας περιλαμβάνει 
την ίδρυση και λειτουργία 
Πολυδύναμου Δημοτικού 
Ιατρείου στην Ξάνθη και 
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Δημοτικού Ιατρείου στη 
Σταυρούπολη, με δυνα-
τότητες παραρτημάτων 
στον οικισμό του Δροσε-
ρού και σε οικισμούς δυ-
τικά της Σταυρούπολης, 
με στόχο την ενίσχυση 
της Πρωτοβάθμιας Φρο-
ντίδας Υγείας και την ανα-
κούφιση της Δευτεροβάθ-
μιας Φροντίδας Υγείας και 
συγκεκριμένα του Γενικού 
Νοσοκομείου Ξάνθης. Οι 
Δημοτικές Δομές Υγείας, 
για να εξυπηρετούν πλή-
ρως την αποστολή τους, 
πρέπει να υποστηρίζουν 
υπηρεσίες όχι μόνο δι-
άγνωσης και θεραπείας, 
αλλά και πρόληψης, συ-
μπεριλαμβανομένης και 
της ψυχικής υγείας και 
της οδοντιατρικής. Επί-
σης, ως κεντρικό δομικό 
κύτταρο Υγείας, μπορούν 
να πλαισιώνουν τις προ-
νοιακές δομές με μεγάλη 
αποτελεσματικότητα. Ως 
προσωπικό, θα πρέπει να 
αξιοποιήσουν κάθε δυνα-
τότητα του επιστημονι-

κού δυναμικού του τόπου 
μας με τρόπο ευέλικτο και 
εύστοχο, παρέχοντας όσο 
πιο γενναίες αμοιβές είναι 
δυνατόν στα πλαίσια της 
λογικής και της ανταποδο-
τικότητας. Όσον αφορά τη 
χρηματοδότηση, θα πρέπει 
να στοχεύσουν στην άντλη-
ση πόρων από προγράμ-
ματα και από δωρεές, αλλά 
και να χρησιμοποιήσουν με 
τρόπο νοικοκυρεμένο και 
ίδιους πόρους του Δήμου. 
Η οικονομική απαίτηση για 
την υλοποίηση αυτού του 
εγχειρήματος είναι της τά-
ξης του ενός εκατοστού 
του συνολικού προϋπολο-
γισμού του Δήμου Ξάνθης.

 
Εκτός του τομέα της Υγείας, τι 
σας διαφοροποιεί από τους 
άλλους συνδυασμούς; Με 
άλλα λόγια, γιατί να σας προ-
τιμήσουν οι συμπολίτες μας;

 

Η πρότασή μας σαφώς και 
δεν εξαντλείται στο χώρο 
της Υγείας – έχουμε ένα συ-
νολικό όραμα για το μέλ-
λον του τόπου μας. Εκτός 
από το ότι διαθέτουμε μία 
δυνατή ομάδα με υποψή-
φιους πλήθος τεχνοκρατών 
με γνώση και εμπειρία, κα-
ταρτίσαμε ένα ολοκληρωμέ-
νο σχέδιο 137 παρεμβάσεων, 
το οποίο μπορεί οποιοσ-
δήποτε να το βρει αναρτη-
μένο στην ιστοσελίδα μας 
(https://xanthimprosta.gr/). 
Ξεκινάμε από απλές αλλά 
αναγκαίες αλλαγές στην 
καθημερινότητα, συμπερι-
λαμβανομένης της καθα-
ριότητας, της κυκλοφορίας 
πεζών, ποδηλάτων και οχη-
μάτων, της ασφάλειας, της 
δημιουργίας προϋποθέσεων 
για βελτίωση της τοπικής 
οικονομίας και καταλήγουμε 
σε εμβληματικά έργα όπως 
η ανάδειξη του Κόσυνθου 
ως νέου τοπόσημου για 
την πόλη και η ανάδειξη 
των οικισμών του Δημοτι-
κού Διαμερίσματος Σταυ-

ρούπολης ως ανερχόμενου 
τουριστικού προορισμού. 
Και, φυσικά, είμαστε απο-
φασισμένοι για πολλή δου-
λειά, όπως έχουμε συνηθί-
σει στη μέχρι τώρα ζωή μας.

Ποιο θεωρείτε το μεγα-
λύτερο στοίχημα της πα-
ρουσίας σας στα κοινά; 
Ποιο είναι το μήνυμά σας 
στους συνδημότες σας;

Στην προσπάθεια αυτή πολ-
λοί, μεταξύ αυτών και εγώ, 
θυσιάσαμε κόπο και χρόνο 
– οι περισσότεροι στερηθή-
καμε πολύτιμους προσω-
πικούς πόρους ανάπαυσης 
και άνεσης, απαραίτητους 
στην ήδη απαιτητική βιοτή 
μας – αλλά γιατί πάνω από 
όλα κυριάρχησε η κοινή πε-
ποίθηση ότι έχουμε ευθύνη 
για το μέλλον του τόπου 
στον οποίο ζούμε. Τα παιδιά 
μας δε θα θέλαμε να ζήσουν 
σε πολύ δυσμενέστερες 

συνθήκες και με λιγότερες 
προοπτικές από ότι εμείς. 
Σε μας, λοιπόν, που έχει 
γίνει πεποίθηση ότι ο κοι-
νός στόχος υπερβαίνει σε 
σημαντικότητα τον ατο-
μικό, και ότι το ατομικό 
καλό διέρχεται μόνο μέσα 
από το κοινό καλό, πέφτει 
η ευθύνη να παρουσιά-
σουμε μία όσο το δυνατόν 
ολοκληρωμένη, ρεαλιστι-
κή και άμεσα εφαρμόσιμη 
πρόταση – προοπτική και 
να τη θέσουμε ενώπιον 
της κρίσης των συνδη-
μοτών μας. Δεν έχουμε 
εχθρούς, αλλά πολιτικούς 
αντιπάλους, με την έννοια 
ότι βλέπουμε διαφορε-
τικά τα προβλήματα και 
τις λύσεις τους, τις απαι-
τούμενες προτεραιότη-
τες και τους αναγκαίους 
πόρους. Έτσι, η επόμενη 
μέρα θέλουμε να μας βρει 
ενωμένους, γιατί η επι-
τυχία δε βρίσκεται στο 
άτομο, αλλά στο σύνολο!

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 
ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ
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Πολύ φασαρία του Κριτσίνη για το τίποτε 
Ο ΛΑΟΣ ΤΩΝ ΑΒΔΗΡΩΝ ΔΕΝ ΤΡΩΕΙ ΣΑΝΟ

Όπως αποδεικνύ-
εται, μερίδα πολι-
τικών, συνεχίζει 
να θεωρεί και να 
πιστεύει ότι οι πο-
λίτες μασάνε σανό 
και φυσικά ο λόγος 
για τον υποψήφιο 
δήμαρχο Αβδήρων 
Θ. Κριτσίνη, ο οποί-
ος μέσα από τα 
παπαγαλάκια του, 
εκτός από τις απει-
λές κατά των δη-
μοσιογράφων που 
κοινοποίησαν την 
ανακοίνωση του Γ. 
Τσιτιρίδη, και την 
χαρακτήρισε fake 

news προσπάθησε να 
αυτοχαρακτηριστεί 
νικητής στην δικαστι-
κή διαμάχη που έχει 
ξεσπάσει με τον νυν 
δήμαρχο και εκ νέου 
υποψήφιο δήμου 
Αβδήρων Γ. Τσιτιρίδη.

Για την ιστορία ο Θ. Κρι-
τσίνης συμμετείχε, σύμφω-
να με την προσφυγή του 
δημάρχου Γ. Τσιτιρίδη στο 
εκλογοδικείο, παράνομα σε 
απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου ενώ έπρεπε να 
αποχωρήσει γιατί έχει έν-
νομο συμφέρων και ο νό-
μος ξεκαθαρίζει ρητά, την 
απαγόρευση της συμμετο-
χής του στην ψηφοφορία 

και άρα παράνομα, από την 
στιγμή που συμμετέχει σε 
εταιρεία όπου μέτοχος εί-
ναι και ο δήμος Αβδήρων.

Το εκλογοδικείο αποφάν-
θηκε ότι δεν είναι αρμόδιο 
να κρίνει την υπόθεση και 
την παρέπεμψε στο αρμό-
διο  δικαστήριο και το ερώ-
τημα της αποπομπής του 
Θ. Κριτσίνη από την εκλο-
γική διαδικασία παραμένει.

Δυστυχώς, για την υπο-
βάθμιση της νοημοσύ-
νης των Αβδηριτών, ο Θ. 
Κριτσίνης βγήκε φωτο-
γραφία μπροστά στο δι-
καστικό μέγαρο ζητωκραυ-
γάζοντας για την νίκη του.

Δυστυχώς όμως, για τον 
ίδιο, η ανακοίνωση του 
δημάρχου Αβδήρων και 
εκ νέου υποψηφίου λέει 
άλλα διαψεύδοντάς τον.

Ποιο συγκεκριμένα ο 
Γ. Τσιτιρίδης αναφέρει 
στην ανακοίνωσή του.

Το Πολυμελές Πρωτοδικείο 
Ξάνθης εξέδωσε σήμερα την 
υπ’ αριθμό 19/23 απόφαση, 
σχετικά με το κώλυμα εκλο-
γιμότητας του υποψηφίου 

Δημάρχου Αβδήρων Αθανά-
σιου Κριτσίνη, με την οποία 
παραπέμπει την εκδίκαση 
της υπόθεσης στα Διοικη-
τικά Δικαστήρια. Θεώρησε 
την αίτηση ως απαράδεκτη, 
δηλαδή έκρινε απλώς ότι 
δεν είναι αρμόδιο χωρίς να 
ελεγχθεί  και να εξεταστεί 
το περιεχόμενο της αίτη-
σης. Αυτό θα γίνει από το 
Διοικητικό Δικαστήριο. Η 
υπόθεση δεν έχει κριθεί και 
δεν έχει τελειώσει ακόμη.

Ο κ. Κριτσίνης με τις δη-
λώσεις του παραπλανεί 
τους πολίτες  και παρα-
ποιεί την απόφαση του Δι-
καστηρίου, εμφανίζοντας 
τον εαυτό του δικαιωμένο.

Η συμμετοχή του ιδίου και 
της συζύγου του ως μέ-
λος-μέτοχος της Ενεργει-
ακής Κοινότητας «ΕΝΕΡ-
ΓΕΙΑΚΗ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ» στην 
οποία συμμετέχει και ο 
Δήμος Αβδήρων είναι αλη-
θής και όχι fakenews και 
αποδεικνύεται από επίση-
μα έγγραφα, τα οποία θα 
εξεταστούν σύντομα από 
τα Διοικητικά Δικαστήρια.

Έσβησε η 
φωτιά στην 
Θαλασσιά 

Ξάνθης

Με υπεράνθρωπες 
προσπάθειες οι πυρο-
σβέστες της Ξάνθης, 
παρά τους δυνατούς 
ανέμους που φυσού-
σαν, έθεσαν υπό έλεγ-
χο και τελικά έσβη-
σαν την φωτιά που 
ξέσπασε το απόγευμα 
της Δευτέρας στην πε-
ριοχή της Θαλασσιάς 
δίπλα από τα τούνελ.

Άμεση ήταν η παρέμ-
βαση της Πυροσβε-
στικής Υπηρεσία Ξάν-
θης που παρόλο τις 
αντίξοες συνθήκες 
που επικρατούσαν με 
τους δυνατούς ανέ-
μους, κατάφερε αρχι-
κά και περιόρισε την 
φωτιά ενώ λίγα λεπτά 
αργότερα την έσβη-
σε ολοκληρωτικά.
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ΠΙΤΣΑ
ΚΑΙ ΟΤΙ ΑΛΛΟ ΘΕΛΗΣΕΙΣ

Τι αναφέρει η «Ξάνθη Αλλιώς» 
για τα εγκαίνια του εκλογικού 

κέντρου

Με μία απλή, λιτή και 
περιεκτική ανακοίνωση 
η «Ξάνθη Αλλιώς» καλεί 
τον κόσμο στον χώρο της 
προκειμένου να υπάρχει 
άμεση συνεργασία για το 
άμεσο μέλλων του δήμου.

Ποιο συγκεκριμένα αναφέρει:

Με ένα ηχηρό μήνυμα από 
τους συμπολίτες μας για την 
ανάγκη δημιουργίας της Ξάν-
θης που ονειρευόμαστε, πραγ-
ματοποιήθηκαν τα εγκαίνια 
του εκλογικού κέντρου του 
συνδυασμού μας, το οποίο 
βρίσκεται στην Ξάνθη, επί 
της οδού Γ. Σταύρου 7-15.

Πλήθος κόσμου μας τίμησε με 
την παρουσία του, σε μία εκδή-
λωση που απέδειξε αυτό που 
συναντάμε κάθε μέρα στους 
οικισμούς και τις γειτονιές 
του Δήμου μας, την επιτακτι-
κή ανάγκη η Ξάνθη να γυρί-
σει σελίδα. Οι πολίτες είναι 

έτοιμοι να δώσουν μια ισχυ-
ρή εντολή στο συνδυασμό 
μας για μια διοίκηση ευθύ-
νης και αποφασιστικότητας, 
ικανή να παρέχει στον τόπο 
τις λύσεις που χρειάζεται.

«Η Ξάνθη Αλλιώς» είναι πολ-
λά περισσότερα από ένας αυ-
τοδιοικητικός συνδυασμός. 
Είναι η φωνή της ελπίδας 
στον στόχο για ένα καλύ-
τερο αύριο και η δέσμευση 
για σκληρή εργασία με σκο-
πό να γίνουν πράξη όσα 
πραγματικά έχουμε ανάγκη.

Σας ευχαριστούμε θερμά 
που μας τιμήσατε με την 
παρουσία σας και σας προ-
σκαλούμε να επισκεφθεί-
τε το Εκλογικό Κέντρο 
μας για να συνεργαστού-
με για το κοινό μας μέλλον.

Για περισσότερες πληροφο-
ρίες, επικοινωνήστε μαζί 
μας στο 2541102472 ή επι-
σκεφθείτε την ιστοσελίδα 
μας www.xanthiallios.gr.
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Τοπική Κοινότητα Ξάνθης και η Άμεση Δημοκρατία.
Αλέξανδρος Παπάνης. Υποψήφιος στην Τοπική Κοινότητα Ξάνθης με τον συνδυασμό 
«Ξάνθη Αλλιώς»: Τοπική Κοινότητα Ξάνθης και η Άμεση Δημοκρατία.

Αναφέρει στην «ΗΧΩ ΤΗΣ 
ΘΡΑΚΗΣ» ο υποψήφιος για 
την Τοπική Κοινότητα Ξάν-
θης Αλέξανδρος Παπανης 
σε μία συνέντευξη καρδιάς.

Αλέξανδρος Παπάνης, ένας 
νέος άνθρωπος που βάζει στο 
επίκεντρο των δραστηριοτήτων 
του τον Ξανθιώτη. Ένας ενεργός 
πολίτης που απλά θέλει καλύτε-
ρη την Ξάνθη, την θέλει αλλιώς.

Προτείνουμε στους αναγνώ-
στες να αντιληφθούν τι σημαίνει 
Άμεση Δημοκρατία και σε ποιο 
πολιτικό βάθρο της εξουσίας 
πρέπει να την τοποθετήσουν.

Αναφέρει εισαγωγικά ο Αλέ-
ξανδρος Παπάνης υποψήφιος 
στην Τοπική Κοινότητα Ξάνθης 
με τον Στράτο Κοντό και την 
παράταξη «Ξάνθη αλλιώς».

Πιστεύω ακράδαντα ότι η 
Τοπική Κοινότητα Ξάνθης 
είναι ο ακρογωνιαίος λίθος 
και ο πιο αντιπροσωπευ-
τικός θεσμός της Άμεσης 
Δημοκρατίας! Κι’ αυτό διότι 
η Τοπική Κοινότητα Ξάν-
θης λειτουργεί στην ουσία 
ως ο ενδιάμεσος σταθμός 
μεταξύ των πραγματικών 
αναγκών των Δημοτών της 
Ξάνθης με την Κεντρι-
κή Διοίκηση του Δήμου.

Η Τοπική Κοινότητα Ξάνθης 
έρχεται σε άμεση επαφή με 
τους Δημότες,  στοχεύει στη 

διασύνδεση τους με τις Υπηρε-
σίες του Δήμου, εντοπίζει τυ-
χόν προβλήματα, δυσλειτουρ-
γίες και παθογένειες, προτείνει 
μέτρα βελτίωσης στο Δημοτι-
κό Συμβούλιο και γενικά στο-
χεύει στην προαγωγή του 
βιοτικού επιπέδου των Ξανθι-
ωτών και στην ενεργό εμπλο-
κή τους στα δημοτικά δρώμε-
να και στη λήψη αποφάσεων.

Ερώτηση: Πείτε μας 
λίγα λόγια για εσάς

Ονομάζομαι Αλέξανδρος Πα-
πάνης. Είμαι απόφοιτος του 
Τμήματος Αγγλικής Γλώσσας 
και Φιλολογίας του Εθνικού και 
Καποδιστριακού Πανεπιστη-
μίου Αθηνών, καθώς και του 
Τμήματος Διοίκησης Επιχειρή-
σεων και Οργανισμών του Ελ-
ληνικού Ανοικτού Πανεπιστη-
μίου. Έχω πραγματοποιήσει 
Μεταπτυχιακές Σπουδές στο 
Πανεπιστήμιο του Nottingham 
της Μεγάλης Βρετανίας και 
είμαι κάτοχος Διδακτορικού 
Διπλώματος (Ph.D) από το Δη-
μοκρίτειο Πανεπιστήμιο Ξάν-
θης με θέμα την αποτελεσμα-
τική διδασκαλία της Αγγλικής 
Γλώσσας στους Μουσουλ-
μάνους μαθητές της Θράκης

Εργάζομαι ως Μόνιμος Δι-
δάσκων Αγγλικής Τεχνικής 
Ορολογίας στα Τμήματα της 
Πολυτεχνικής Σχολής Ξάνθης 
του Δημοκρίτειου Πανεπιστη-
μίου Θράκης από το 2005 έως 
σήμερα, ενώ παράλληλα έχω 
εργασθεί ως Διδάσκων κα-

θηγητής ΣΕΠ σε αγγλόφωνα 
Μεταπτυχιακά Προγράμμα-
τα Ειδίκευσης του Ελληνικού 
Ανοικτού Πανεπιστημίου με 
αντικείμενο τη Διδασκαλία 
της Γλώσσας σε Πρόσφυγες 
και Μετανάστες.  Διετέλεσα 
Καθηγητής Αγγλικής γλώσ-
σας σε Μειονοτικά Σχολεία της 
ορεινής και πεδινής Ξάνθης, 
ενώ έχω εργασθεί ως Καθηγη-
τής σε διάφορους κρατικούς 
εκπαιδευτικούς φορείς όπως 
το Εθνικό Κέντρο Δημόσιας 
Διοίκησης και Αυτοδιοίκησης 
(ΕΚΔΔΑ), στα ΠΕΚ Καβάλας 
και Αλεξανδρούπολης, στην 
ΑΣΠΑΙΤΕ Σαπών κ.α. Έχω εκ-
δώσει δύο βιβλία για τη Διδα-
σκαλία της Αγγλικής Γλώσσας. 
Είμαι πατέρας τριών παιδιών.

Ερώτηση: Γιατί επιλέξατε 
την Τοπική Κοινότητα Ξάν-
θης;

Οι Αρμοδιότητες του Συμ-
βουλίου της Τοπικής Κοινό-
τητας Ξάνθης είναι πολλές 
και πολυδιάστατες, όπως 
το να διατυπώνει γνώ-
μη στο δημοτικό συμβού-
λιο, ανάμεσα σε άλλα, για:
α) την αξιοποίηση των ακινή-
των του δήμου, που βρίσκο-
νται στην τοπική κοινότητα,
β) την πολεοδομική ανάπτυξη 
και ανάπλαση της περιοχής,
γ) την εκποίηση, εκμίσθωση, 
δωρεάν παραχώρηση χρή-
σης, ανταλλαγή και δωρεά, 
περιουσιακών στοιχείων του 
δήμου που βρίσκονται στα 
όρια της τοπικής κοινότητας.

Επιπλέον, εισηγείται στην 
Επιτροπή Ποιότητας Ζωής:
α) τους χώρους λειτουργίας 
των λαϊκών αγορών και τις θέ-
σεις που επιτρέπεται η άσκηση 
υπαίθριου στάσιμου εμπορίου, 
η λειτουργία των εμποροπα-
νηγύρεων, των χριστουγεννιά-
τικων αγορών και γενικά των 

υπαίθριων εμπορικών δραστη-
ριοτήτων στην περιφέρειά του,
β) τους χώρους στάθ-
μευσης οχημάτων.

Ακόμη, με αιτιολογημένη 
απόφασή του που λαμβάνε-
ται με την απόλυτη πλειοψη-
φία των μελών του, η Τοπική 
Κοινότητα Ξάνθης εισηγείται 
στο δημοτικό συμβούλιο για:                                                                                                                                        
α) τη χορήγηση χρηματικών 
βοηθημάτων και ειδών διαβί-
ωσης ή περίθαλψης σε οικο-
νομικά αδύνατους κατοίκους 
και πολύτεκνους, καθώς και                                                   
β) τη μείωση δημοτικών 
φόρων ή τελών ή απαλ-
λαγή από αυτούς για 
τα προβλεπόμενα από 
τις ισχύουσες διατάξεις 
πρόσωπα, καθώς και τα 
πρόσωπα που χρήζουν 
«βοήθειας στο σπίτι» και 
«διοικητικής βοήθειας.

Καταλαβαίνετε επομένως ότι 
τυχόν εκλογή μου στο Συμ-
βούλιο της Τοπικής Κοινότη-
τας Ξάνθης απαιτεί υψηλό 
αίσθημα ευθύνης απέναντι σε 
όλους τους Ξανθιώτες ώστε 
να μη διαψεύσω τις προσ-
δοκίες τους, προϋποθέτει 
αποφασιστικότητα και δι-
άθεση για σκληρή δουλειά.

Ερώτηση: Για ποιο λόγο 
επιλέξατε τον Συνδυα-
σμό «Η Ξάνθη Αλλιώς» 
του Στράτου Κοντού;

Ο Στράτος Κοντός είναι ένας 
νέος άνθρωπος, άφθαρτος και 
με αληθινό όραμα για την Ξάν-
θη! Στο επίκεντρο του Προ-
γράμματός του είναι ο ίδιος ο 
πολίτης της Ξάνθης και η βελ-
τίωση τόσο της καθημερινότη-
τας του, όσο και της ποιότητας 
της ζωής του. Έχει καταρτίσει 
ένα ολοκληρωμένο και πλή-
ρως εφαρμόσιμο Πρόγραμμα 

απαρτιζόμενο από πρωτο-
ποριακές προτάσεις για μία 
σειρά θεμάτων, όπως π.χ. η 
επαναλειτουργία του γρα-
φείου εξυπηρέτησης και 
της γραμμής του πολίτη 
με τη δυνατότητα του κα-
θενός ξεχωριστά να ανα-
φέρει τα προβλήματα της 
καθημερινότητας που τον 
απασχολούν, με σκοπό 
την άμεση επίλυσης τους.                        
Στο πλαίσιο της άμεσης 
δημοκρατίας στην οποία 
αναφερθήκαμε προηγου-
μένως, προβλέπεται η 
ενίσχυση της φωνής των 
πολιτών μέσω της ενερ-
γοποίησης ειδικής ηλε-
κτρονικής πλατφόρμας 
όπου θα μπορεί να συμ-
μετέχει ο κάθε Δημότης 
χωριστά και να προτείνει 
λύσεις σε καίρια ζητήμα-
τα της πόλης. Επιπλέ-
ον, στο Πρόγραμμα του 
υπάρχει ειδική μέριμνα 
για την αναβάθμιση των 
υφιστάμενων Κοινωνικών 
Δομών μέσω της διεύ-
ρυνσης των υπηρεσιών 
και της ενίσχυσης τους 
με ανθρώπινο δυναμικό.                                                                                                                                        
      Μία άλλη καινοτόμος 
πρόταση είναι η χρήση της 
τεχνολογίας σε θέματα 
υγείας (e-health) με σκο-
πό την παροχή κατ’ οίκον 
υπηρεσιών  ψυχοκοινωνι-
κής υποστήριξης σε συν-
δημότες μας που το έχουν 
ανάγκη, όπως σε άτομα 
με κινητικές δυσλειτουρ-
γίες, σε ηλικιωμένους και 
μη αυτοεξυπηρετούμε-
νους συμπολίτες μας. Και 
βέβαια ο Στράτος Κοντός 
έχει παρουσιάσει μία σει-
ρά μέτρων και προτάσεων 
σε θέματα που αφορούν 
π.χ. στην καθαριότητα 
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ΜΗΧΑΝΟΚΙΝΗΤΟΣ 
ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ ΧΩΜΑΤΟΥΡΓΙΚΑ - 

ΑΔΡΑΝΗ ΛΙΚΑ

μέσω της διαχείρισης των 
απορριμμάτων με ειδικά 
προγράμματα αποκομι-
δής, στη δασοπροστασία 
και στην πρόληψη των 
πυρκαγιών, στην ανάδει-
ξη του φυσικού κάλλους 
του Δήμου ως πυλώνα ανά-
πτυξης, στη προώθησης 
του τουρισμού στην περι-
οχή μας με την προσέλκυ-
ση νέων επισκεπτών κ.α.

Ερώτηση: Ποια επι-
πλέον μέτρα πιστεύε-
τε ότι θα μπορούσαν 
να ληφθούν που θα 
οδηγούσαν στην πε-
ραιτέρω βελτίωση της 
καθημερινότητας του 
πολίτη της Ξάνθης;

Ως ένας απλός Δημότης της 
Ξάνθης αυτό που αντιλαμ-
βάνομαι πολύ καλά είναι ότι 
υπάρχουν σοβαρά προβλή-
ματα που ταλαιπωρούν την 
πόλη μας χρόνια τώρα και 
που χρήζουν άμεσης επίλυ-
σης!! Η υποβάθμιση του Νο-
σοκομείου της πόλης μας με 
την Παθολογική κλινική να 
εκπέμπει σήμα κινδύνου 
συνάμα με την τραγική 
έλλειψη ιατρών, τα σκου-
πίδια στους δρόμους και 
τους άπλυτους κάδους να 
μυρίζουν – ειδικά το κα-
λοκαίρι, η έλλειψη χώρων 
στάθμευσης και η κατά-
ληψη των πεζοδρομίων 
από αυτοκίνητα, η έλλει-
ψη επαρκών παιδικών 
χαρών, τα αδέσποτα ζώα 
που κυκλοφορούν ελεύ-
θερα στους δρόμους της 
Ξάνθης, η απουσία ρα-
μπών  στα δημοτικά κα-
ταστήματα για τους συν-
δημότες μας με ειδικές 
ανάγκες, η ηχορύπανση 
τις μεταμεσονύκτιες ώρες 
από συγκεκριμένες ομά-
δες σε βάρος των υπό-
λοιπων συμπολιτών μας, 
οι πάμπολλες λακκού-
βες στους δρόμους – όλα 
αυτά αποτελούν μέρος 

μόνο των καθημερινών προ-
βλημάτων που καλούμα-
στε καθημερινά να αντιμε-
τωπίσουμε όλοι εμείς που 
ζούμε σε αυτή την πόλη!

Προσωπικά αντιλαμβάνο-
μαι τον Δήμο Ξάνθης ως έναν 
ζωντανό οργανισμό η ανά-
πτυξη του οποίου μπορεί 
να επιτευχθεί σε διάφορους 
τομείς και πεδία. Ενδεικτι-
κά θα μπορούσα να αναφέρω 
τις εξής μορφές ανάπτυξης:

1) Ψηφιακός Δήμος: επέκτα-
ση του δωρεάν ασύρματου 
διαδικτύου (Wi-Fi) στην ευ-
ρύτερη περιοχή του κέντρου 
της πόλης και των οικισμών                                               
2) Εξοπλισμός των Δημο-
τικών σχολείων του Δήμου 
με τα robotics kits που είναι 
δημοφιλή στην εκπαίδευση 
και ήδη εφαρμόζεται σε άλ-
λους Δήμους της χώρας μας.                                                                                                    
3) Συμμετοχικός Δήμος: ενίσχυ-
ση του θεσμού των ηλεκτρο-
νικών διαβουλεύσεων στην 
ιστοσελίδα του Δήμου Ξάν-
θης και με τη δυνατότητα των 
πολιτών να καταθέτουν ιδέες.                                                                                                                                           
    4) Καθαρός Δήμος: επέκτα-
ση του συστήματος των υπό-
γειων κάδων σε όλη την πόλη

5) Εκσυγχρονισμός των 
οχημάτων της Υπηρεσίας 
Καθαριότητας με την προ-
μήθεια νέων απορριμματο-
φόρων και πλυντηρίου κάδων.

6) Οικολογικός Δήμος: Δι-
εύρυνση της χρήσης των 
ηλεκτροκίνητων οχημάτων 
και ενθάρρυνση της χρή-
σης οικολογικών αυτοκι-
νήτων από τους δημότες.

7) Οικολογικός Δήμος: Ελεύ-
θερη στάθμευση στις θέσεις 
ελεγχόμενης στάθμευσης σε 
όσους χρησιμοποιούν οικο-
λογικά και υβριδικά οχήματα.

8) Σταδιακή κατασκευή 
του δικτύου ποδηλατο-
δρόμου από και προς 
το κέντρο της πόλης.

9) Καινοτόμος Δήμος: Εγκα-
τάσταση λαμπτήρων LED σε 
όλες τις οδούς της πόλης  
που θα εξασφαλίζει εξοικο-
νόμηση ενέργειας έως 85%.

10) Κοινωνικός Δήμος: καθι-
έρωση του θεσμού μείωσης 
των δημοτικών τελών σε 
ευπαθείς κοινωνικές ομά-
δες της πόλης (πολύτεκνοι, 
τρίτεκνοι, ΑΜΕΑ κτλ) μέσω 
των λογαριασμών ηλε-
κτροδότησης και ύδρευσης

11) Κοινωνικός Δήμος: 
Δωρεάν Παροχή καύσι-
μης ύλης (καυσόξυλα) 
σε άπορες οικογένειες 
της πόλης από τον Δήμο.

12) Ενίσχυση των κοι-
νωνικών δομών με την 
φιλοξενία περισσο-
τέρων νηπίων στους 
παιδικούς σταθμούς 
της πόλης και βελτί-
ωση των κοινόχρη-
στων υποδομών, ώστε 
να είναι προσβάσιμες  
από άτομα με περιο-
ρισμένη κινητικότητα.

13) Κατασκευή νέων 
σύγχρονων παιδικών 
χαρών με πιστοποί-
ηση καταλληλότητας 
λειτουργίας. Προτεί-
νεται η κατασκευή 
και άλλων παιδικών 
χαρών στην αστική 
περιοχή και σε οι-
κισμούς του Δήμου.

14) Τουριστικός Δή-
μος: Προβολή και αξι-
οποίηση της απαρά-
μιλλης ομορφιάς της 
ορεινής περιοχής της 
Σταυρούπολης. Ανα-
βάθμιση του Δασικού 
χωριού Ευρύμανθος.

15) Καθιέρωση «Φε-
στιβάλ Γευσιγνω-
σίας» μία φορά το 

χρόνο με διάθεση τοπι-
κών εδεσμάτων και γλυκών 
από τοπικούς συλλόγους.

16) Έμφαση στον περιπατητι-
κό και εναλλακτικό τουρισμό.

17) Συμμετοχή σε Ευρωπα-
ϊκά Προγράμματα για την 
ανταλλαγή «καλών πρα-
κτικών» με στόχο την επί-
τευξη βιώσιμης οικονομι-
κής ανάπτυξης της πόλης.

18) Δημιουργία Δημοτικού 
Κοινωνικού Ιατρείου και 
εξοπλισμός του με σύγχρο-
νο ιατρικό υλικό. Δωρεάν 
ιατρικές υπηρεσίες σε ανέρ-
γους και ανασφάλιστους.

19) Λειτουργία Φαρ-
μακείου Αλληλεγγύ-
ης σε εθελοντική βάση 
και παροχή πρωτοβάθ-
μιας ιατροφαρμακευτι-
κής περίθαλψης σε ασθε-
νείς με χαμηλό εισόδημα.

Είμαι απόλυτα πεπεισμέ-
νος ότι η υιοθέτηση μέτρων 
αυτού το είδους θα συμ-
βάλλει μεσοπρόθεσμα στην 
ευημερία των πολιτών και 
θα καταστήσουν την  Ξάνθη 
ελκυστική για τους κατοί-
κους και τους επισκέπτες 
της.

Σας ευχαριστώ.
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Την Δευτέρα 25/9 ο υπο-
ψήφιος δήμαρχος Σάββας 
Μελισσόπουλος και επι-
κεφαλής του συνδυασμού 
<ΜΠΡΟΣΤΑ> συνοδευόμε-
νος από αντιπροσωπεία 
υποψήφιων δημοτικών και 
τοπικών συμβούλων επι-
σκέφθηκε την δημοτική 
ενότητα Ευμοίρου. Οι κάτοι-
κοι της περιοχής ανέφεραν 
τα προβλήματα που αντι-
μετωπίζουν στις υποδομές 
, στην καθημερινότητα τους 
αλλά και ότι η περιοχή τους 
υποβαθμίζεται συνεχώς.Ο 
Σάββας Μελισσόπουλος 
ανέφερε το σχέδιο του συν-
δυασμού για την Δημοτική 
ενότητα Ευμοίρου και δε-
σμεύτηκε για την υλοποίηση 
του, προτεραιότητα φυσικά 
είναι η επαναλειτουργία του 
πάρκου στο Αλσος Ευμοί-
ρου, ενός πρότυπου περι-
βαλλοντολογικού πάρκου.

Ο Σ. Μελισσόπου-
λος στην Κοινότητα 

Ευμοίρου

Σε Ξάνθη και Θάσο βρέ-
θηκε, την Κυριακή 24/9, ο 
υποψήφιος Περιφερειάρχης 
Ανατολικής Μακεδονίας και 
Θράκης με τη «Λαϊκή Συσπεί-
ρωση», Διονύσης Κλάδης. 

Το πρωί, συνοδευόμενος 
από την υποψήφια Δήμαρ-
χο Αβδήρων με τη «Λαϊκή 
Συσπείρωση», Βούλα Μα-

ΠΕΡΙΟΔΕΙΑ ΔΙΟΝΥΣΗ 
ΚΛΑΔΗ ΠΟΡΤΟ ΛΑΓΟΣ - 

ΛΙΜΕΝΑΣ ΘΑΣΟΥ

χαιρίδου, συναντήθηκε με 
τον πρόεδρο του Αλιευτι-
κού Συνεταιρισμού Βιστω-
νίδας κ. Γκίλη Γιώργο με 
τον οποίο και συζήτησαν 
σχετικά με τις δυνατότητες 
ανάπτυξης που έχει ο συνε-
ταιρισμός αλλά και τα προ-
βλήματα που αντιμετωπί-
ζουν οι αλιείς της περιοχής, 
με πιο οξυμένα τα συχνά 
πλημμυρικά φαινόμενα που 
παρουσιάζονται στη λί-
μνη Βιστωνίδα. Ο Διονύσης 
Κλάδης υπογράμμισε ότι η 
«Λαϊκή Συσπείρωση» θα συ-
νεχίσει να έχει στην πρώτη 
γραμμή των διεκδικήσεων 
τα μέτρα αντιπλημμυρικής 
θωράκισης της λίμνης και 
συνολικά της περιοχής, θα 
συνεχίσει να παρεμβαίνει 
για αυτά στο Περιφερειακό 
Συμβούλιο αλλά και στο Δη-
μοτικό Συμβούλιο Αβδήρων 
με την εκλογή όσο γίνεται 
περισσότερων συμβούλων. 

Στη συνέχεια πραγματοποι-
ήθηκε περιοδεία στη Λαϊκή 
Αγορά και τα καταστήματα 
στο Πόρτο Λάγος. Στη συζή-
τηση με τους επαγγελματί-
ες αναδείχθηκαν τα οξυμένα 
προβλήματα που αντιμε-
τωπίζουν τα λαϊκά στρώ-
ματα λόγω του τεράστιου 
πληθωρισμού, αλλά και 
ζητήματα που αφορούν τα 
απαραίτητα αντιπλημμυρι-
κά έργα που έχει ανάγκη η 
περιοχή, όπως και οι μετα-
κινήσεις των μαθητών από 
και προς τα σχολεία τους. 

Ο Σ. ΜΕΛΙΣΣΟΠΟΥ-
ΛΟΣ ΕΠΙΣΚΕΦΘΗΚΕ 

ΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 
ΤΗΣ ΞΑΝΘΗΣ

Σήμερα Δευτέρα, 25 Σε-
πτεμβρίου 2023, κλιμάκιο 
του Δημοτικού Συνδυα-
σμού "ΜΠΡΟΣΤΑ", απο-
τελούμενο από τον υπο-
ψήφιο Δήμαρχο Ξάνθης 
κ. Σάββα Μελισσόπουλο 
και πολυπληθή αντι-
προσωπεία υποψήφιων 
Δημοτικών Συμβούλων, 
επισκέφθηκε το Γενικό 
Νοσοκομείο Ξάνθης. Ακο-
λούθησε συνάντηση με 
τη Διοικήτρια του Νοσο-
κομείου κα Ελένη Ροφα-
έλα, κατά την οποία συ-
ζητήθηκε, μέσα σε κλίμα 
προβληματισμού για τα 
τεκταινόμενα στον τομέα 
της υγείας, η δυνατότη-
τα ενίσχυσης της Πρω-
τοβάθμιας και Δευτερο-
βάθμιας Υγείας στον τόπο 
μας με τη συμβολή του 
Δήμου Ξάνθης. Πιο συ-
γκεκριμένα, το ενδιαφέ-
ρον επικεντρώθηκε στη 
δυνατότητα ίδρυσης και 
ανάπτυξης Δομών Υγείας 
οι οποίες θα αξιοποιούν 
χρηματοδοτικά εργαλεία, 
δωρεές και ίδιους πόρους 
του Δήμου για την περαι-
τέρω οικονομική στήριξη 
των υπηρετούντων υγει-
ονομικών αλλά και όσων 
θα αναλάβουν περιστασι-
ακά να συνεπικουρήσουν 
τη λειτουργία του Νοσο-
κομείου μέχρις αποκατά-
στασης του απαιτούμε-
νου μόνιμου προσωπικού. 
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Υποψήφιος Περιφερειακός Σύμβουλος με τον συνδυα-

σμό «Περιφερειακή Σύνθεση» ο Αργύρης Προμοίρας

Ο Ανάργυρος Προμοίρας (Αρ-
γύρης) είναι επιτυχημένος 
επιχειρηματίας – ελαιοπαρα-
γωγός με μεγάλη γκάμα προι-
όντων τα οποία έχουν λάβει 
μεγάλες διεθνείς διακρίσεις, 
δραστηριοπειται στον τομέα 

του αγροτο-τουρισμού στο Πόρτο 
Λάγος όπου διατηρεί μια μονάδα. 
Γεννημένος στην Ξάνθη το 1980, 
αποφοίτησε από το Γενικό Λύκειο 
Αβδήρων, είναι παντρεμένος με 
την Αικατερίνη Μπούκα και ευτυ-
χής πατέρας τεσσάρων παιδιών. 

Επίσης έχει παρουσία ετών πανω 
στον αλιευτικό τομέα καθώς επί-
σης και στον κλάδο της εστία-
σης. Είναι άτομο δραστήριο με 
τεράστια εθελοντική παρουσία 

και συμμετοχη στους τοπικούς 
συλλόγους, ως αντιπρόεδρος 
(δύο θητείες) καθως επίσης εί-
ναι πρόεδρος της νεοσύστατης 
ΚΟΙΝΣΕΠ-Στηρίζω Πόρτο Λάγος 

η οποία διακρίνεται για την 
πλούσια δράση της και στην ευ-
ρύτερη περιοχή και τέλος είναι 
Γ.Γ του νεοσύστατου συλλόγου 
τοπικών παραγωγών Ξάνθης.
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Άρθρο του Στράτου Κοντού: «Ο ρόλος των δήμων στην πυροπροστασία»

Ο υποψήφιος δήμαρχος Ξάνθης παρουσιάζει 
νέες πρωτοβουλίες, δράσεις και ιδέες για την 
αντιμετώπιση ακραίων καιρικών φαινομένων

Του Στράτου Κοντού*

Με αγωνία και ιδιαί-
τερο προβληματισμό 
παρακολουθήσαμε 
όλοι μας την εξέλι-
ξη των ακραίων πυ-
ρικών φαινομένων, 
που κατέκαψαν για 
πολλοστή χρονιά τα 
δάση της χώρας μας, 
άφησαν νεκρούς, ει-
σήλθαν σε οικισμούς, 
κατέστρεψαν ζωικό 
κεφάλαιο, υπενθυμί-
ζοντας μία πραγμα-
τικότητα την οποία 
δύσκολα μπορούσα-
με να αγνοήσουμε.

Όμως, τα πολλαπλά 

ταυτόχρονα μέτωπα που 
προέκυψαν κατά τη θερι-
νή περίοδο στη Θράκη και 
στους γειτονικούς της νο-
μούς, ανέδειξαν μία αλή-
θεια, την οποία οφείλουμε 
άμεσα να αντιμετωπίσου-
με. Η αιφνίδια ανάγκη για 
εξεύρεση ανθρώπινου και 
υλικού δυναμικού για την 
αντιμετώπιση πολλαπλών 
μετώπων σε ελάχιστη με-
ταξύ τους απόσταση, ανέ-
δειξε την ανάγκη οι δήμοι 
να αποτελέσουν αυτόνομη 
μονάδα υποστήριξης των 
αναγκών που προκύπτουν 
βάσει τέτοιων δεδομένων, 
ώστε σε καταστάσεις κρίσης 
να μπορούν να επικουρούν.

Οι δήμοι οφείλουν να δια-
θέτουν ένα οργανωμένο και 
εφικτό σχέδιο πυροπροστα-

σίας, βασισμένο στα διαθέ-
σιμα μέσα, το οποίο θα ενη-
μερώνεται τακτικά, με βάση 
τα δεδομένα που θα προκύ-
πτουν. Συνάμα, θα πρέπει 
μέσα από ένα ευρύ δίκτυο 
σύμπραξης να έχουν τη δυ-
νατότητα να συνεργαστούν 
μεταξύ τους, να αλληλοϋ-
ποστηριχτούν και να προ-
σφέρουν την απαιτούμενη 
συντονισμένη ανταπόκρι-
ση σε καταστάσεις κρίσης.

Στην Ξάνθη, η ανάγκη για 
αυξημένη επαγρύπνηση 
καθίσταται πρωτεύουσας 
σημασίας, αφού ο Δήμος 
μας έχει ιδιαίτερη γεωμορ-
φολογία και χαρακτηριστι-
κά που αποτελούν όχι μόνο 
πηγή φυσικής ομορφιάς 
και ποιότητας ζωής, αλλά 
και μεγάλων κινδύνων.

Μία από τις σημαντικότε-
ρες προκλήσεις που καλού-
μαστε να αντιμετωπίσουμε 
είναι η προστασία της Δη-
μοτικής Ενότητας Σταυ-
ρούπολης αλλά και του πε-
ριαστικού δάσους (έκταση 
πάνω από 5.000 στρέμματα 
και μία ζώνη μίξης αστικού 
ιστού – δάσους άνω των 4 
χλμ.), το οποίο είναι άρρη-
κτα συνδεδεμένο με τη λει-
τουργία και την ιστορία της 
πόλης. Για την προστασία 
αυτών των περιοχών, των 
πολιτών, της περιουσίας 
τους, του φυσικού μας πε-
ριβάλλοντος και της πολι-
τιστικής και ιστορικής μας 
κληρονομιάς, θα πρέπει να 
βρισκόμαστε στον υψηλό-
τερο βαθμό ετοιμότητας.

Για το λόγο αυτό, πέρα από 
την πρόταση για ένα δι-
αδημοτικό δίκτυο συνερ-
γασίας επί φυσικών κατα-
στροφών, στις επικείμενες 
αυτοδιοικητικές εκλογές, 
με ένα ολοκληρωμένο Σχέ-
διο Πολιτικής Προστασί-
ας, τολμηρό, σύγχρονο και, 
πάνω απ’ όλα, εφαρμόσιμο, 
προτείναμε, μεταξύ άλλων, 
ιδέες ικανές να εφαρμο-
στούν και σε εθνική βάση. 
Συγκεκριμένα προτείναμε:

• Ψηφιακή χαρτογράφηση 
του περιαστικού δάσους 
και δημιουργία ψηφιακού 
παρατηρητηρίου όπου θα 
συλλέγονται όλα τα δεδο-
μένα και οι πληροφορίες.
• Σύνταξη Σχεδίου Πυρο-
προστασίας (Fireplan) 
Περιαστικού Δάσους.
• Οργάνωση Τμήματος Πο-
λιτικής Προστασίας Δήμου 
Ξάνθης, με ολοκληρωμέ-
νο ηλεκτρονικό σύστημα 
παρακολούθησης – έγκαι-
ρης ανίχνευσης – εντοπι-
σμού δασικών πυρκαγιών.
• Σχέδιο Εκκένωσης, με στό-
χο την οργανωμένη προ-
ληπτική απομάκρυνση πο-
λιτών από εξελισσόμενη 
ή επικείμενη καταστροφή.
• Αξιοποίηση χρηματοδο-
τικών εργαλείων (ΕΣΠΑ), 
με σκοπό την οχύρω-
ση απέναντι στις οδη-
γούμενες από την κλι-
ματική αλλαγή απειλές.

Είναι προφανές πως με γνώ-
μονα την προστασία των 
συμπολιτών μας, επιλέγου-

με να επενδύσουμε στην 
πρόληψη και την ετοιμό-
τητα. Αξιοποιώντας κάθε 
πόρο και ενεργώντας άμε-
σα και με νέες ιδέες, επι-
λέγουμε να αναλάβουμε 
την ευθύνη να οχυρώσου-
με το Δήμο μας απένα-
ντι στις βίαιες και ανε-
ξέλεγκτες καταστροφές.

Αντιμετωπίζοντας την 
πρόκληση της πυροπρο-
στασίας, για να μπορέ-
σουν να αποφευχθούν 
στο μέλλον παρόμοια 
φαινόμενα εκτεταμένων 
φυσικών καταστροφών, 
τόσο σε τοπικό όσο και 
εθνικό επίπεδο, είναι ανα-
γκαίο να συνεργαστούμε 
συλλογικά και θέσουμε 
σε εφαρμογή συντονισμέ-
νες προσεγγίσεις. Έτσι, 
η Τοπική Αυτοδιοίκηση 
αναμειγνύοντας την εξει-
δικευμένη γνώση της για 
τη γεωμορφολογία κάθε 
περιοχής, με τις βέλτι-
στες πρακτικές και τις 
επιστημονικές γνώσεις 
που διαθέτει η Κεντρική 
Διοίκηση, θα μπορέσει 
να αποκτήσει βαρύνου-
σα σημασία στον διαρκή 
αγώνα για την προστα-
σία των πολιτών και του 
φυσικού μας πλούτου.

* Ο Στράτος Κοντός εί-
ναι υποψήφιος δήμαρχος 
Ξάνθης με το συνδυα-
σμό «Η Ξάνθη Αλλιώς»

ΠΗΓΗ: ΒΡΑΔΥΝΗ
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SportsAddict.gr
· 
Ο άνθρωπος που με αυ-
τόν στην Προεδρία η Ανα-
γέννηση Θαλασσιας Α.Σ 
έζησε τις μεγαλύτερες 
στιγμές της με την κα-
τάκτηση του πρωταθλή-
ματος και την παρουσία 
στην Γ' Εθνική, Αναστά-
σιος Ταρενίδης πήρε την 
απόφαση σε αυτές τις 
αυτοδιοικητικές εκλογές 
να συστρατευτεί με τον 
Στράτο Κοντό για μια " Η 
Ξάνθη Αλλιώς". Με σημα-

ντική παρουσία στο Αθλητι-
κό αλλά και στο κοινωνικό 
γίγνεσθαι ο Τάσος Ταρενίδης 
θέλει να βάλει το δικό του 
λιθαράκι για τον τόπο που 
γεννήθηκε και μεγάλωσε 
Το βιογραφικό του Τά-
σου Ταρενίδη 👉
Γεννήθηκα το 1982 στην 
Ξάνθη όπου και κατοικώ. 
Είμαι πτυχιούχος Φαρμα-
κοποιός και απόφοιτος της 
Εθνικής Σχολής Δημόσιας 
Υγείας, με ειδίκευση στον 
τομέα της Δημόσιας Υγεί-
ας και της Διοίκησης μο-

νάδων Δημόσιας Υγείας. 
Κατέχω την Αγγλική, Γαλλι-
κή και Βουλγαρική γλώσσα. 
Διατηρώ φαρμακείο στους 
Τοξότες. Διετέλεσα γραμ-
ματέας του Φαρμακευτι-
κού Συλλόγου Ξάνθης. Δι-
ετέλεσα αντιπρόεδρος του 
Φαρμακευτικού Συλλόγου 
Ξάνθης και τακτικός αντι-
πρόσωπος στον Πανελλή-
νιο Φαρμακευτικό Σύλλογο.
Εκλεγμένο μέλος του Δ.Σ του 
Φαρμακευτικού Συλλόγου 
Ξάνθης. Εκλεγμένο μέλος 
του Δ.Σ. του Κέντρου μελετών 
Αλέξανδρος Μπαλτατζής.
Πρόεδρος του Α.Σ. Αναγέν-
νησης Θαλασσιάς. Μέλος 
του Συλλόγου Ποντίων Ν. 
Ξάνθης. Μέλος των Xanthi 
Runners. Μέλος της Unicef.
E m a i l : a n a s t a s i o s .
t a r e n i d i s @ g m a i l . c o m
                                                                                                  Τη-
λέφωνο: +30 6974489158

ΤΑΡΕΝΙΔΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 
ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΜΕ ΤΗΝ ΠΑ-
ΡΑΤΑΞΗ «ΞΑΝΘΗ ΑΛΛΙΩΣ» ΚΑΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟ ΔΗΜΑΡ-
ΧΟ ΣΤΡΑΤΟ ΚΟΝΤΟ

Τι λέει η SportsAddict.
gr για τον πρόεδρο της 
Θαλασσιάς Αναστάσιο 
Ταρενίδη υποψήφιο 
με τόν Στράτο Κοντό. 

SportsAddict.gr, ένα κατ 
εξοχήν αθλητικό ενημε-
ρωτικό site που γνωρί-
ζει από «μέσα» τα θέ-
ματα του αθλητισμού.

Σύμφωνα με την SportAddict.
gr Η Αναγέννηση Θαλασιάς 
γνώρισε τις μεγαλύτερες 
στιγμές της υπό την προ-
εδρία του Τάσου Ταρενί-
δη, φτάνοντας στο σημείο 
να κατακτήσει το πρω-
τάθλημα της Γ΄Εθνικής.

Ο οικονομολόγος και πρόεδρος της ΟΝΝΕΔ 
Ξάνθης Γιάννης Καλτσάς υποψήφιος με την 
παράταξη Δήμος Πρότυπο και επικεφαλής 

τον Χ. Δημαρχόπουλο

Ιωάννης Καλτσάς: 
Η αδράνεια και 
η απάθεια κάνει 
ζημιά στην πόλη 
μου και έτσι πήρα 
και εγώ με τη σει-
ρά μου την από-
φαση να είμαι
Υποψήφιος Δημο-
τικός σύμβουλος 
με την παράταξη 
Δήμος Πρότυπο –
Χαράλαμπος Δη-
μ α ρ χ ό π ο υ λ ο ς 
στο Δήμο Ξάνθης 
στις εκλογές της 
8ης Οκτωβρίου.

Ονομάζομαι Ιωάννης 
Καλτσάς και εργάζομαι 
ως οικονομολόγος – σύμ-
βουλος ανάπτυξης επι-
χειρήσεων, είμαι από-
φοιτος του Δημοκρίτειου 
Πανεπιστημίου Θράκης, 
με master στη λογιστι-
κή και χρηματοοικο-
νομική διοίκηση στρα-
τηγικών αποφάσεων.

Η ενασχόληση μου με τα 

κοινά έχει ξεκινήσει 
από την ηλικία των 
16 ετών όντας μέλος 
του μαθητικού κινή-
ματος της Νέας Δημο-
κρατίας (ΜΑ.ΚΙ.) μέχρι 
και σήμερα που είμαι 
πρόεδρος της Νομαρ-
χιακής επιτροπής της 
ΟΝΝΕΔ Ξάνθης, όλα 
αυτά τα χρόνια πο-
ρεύτηκα έχοντας πά-
ντα βασική προτεραι-
ότητα την προσφορά 
προς το συνάνθρωπο 
και αυτό σκοπεύω να 
συνεχίσω να κάνω.

Ζητώ την ψήφο σας 
για να έχω την δύναμη 
να δουλέψω σκληρά 
και χωρίς παρωπίδες 
για το μέλλον του τό-
που μας. Με την υπο-
στήριξη και την εμπι-
στοσύνη σας, πιστεύω 
ότι μπορούμε να φέ-
ρουμε την αλλαγή που 
χρειάζεται η πόλη μας.
Ιωάννης Καλτσάς
Ο ι κ ο ν ο μ ο λ ό -
γος – Σύμβουλος
ανάπτυξης επι-
χ ε ι ρ ή σ ε ω ν
Πρόεδρος ΟΝ-
ΝΕΔ Ξάνθης
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ΦΑΝΟΠΟΙΕΊΟ ΤΖΙΧΑΤ - ΒΑΦΕΙΟ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΩΝ ΜΟΥΧΤΑΡΙΔΗΣ

ΔΙΝΟΥΝ ΖΩΗ ΣΤΟ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟ ΣΑΣ
 

 Οι δύο επαγγελματίες 
τις Ξάνθης, ο Ντελή 
Τζιχάτ και ο Σάκης 
Μουχταρίδης, δύο ανε-
ξάρτητες επιχειρήσεις, 
ένωσαν τις δυνάμεις 
τους για το καλύτερο 
δυνατό, ποιοτικό και 
οικονομικό αποτέλεσμα 
των πελατών τους.

  Ο Τζιχάτ με τις άριστες 
γνώσεις στην λαμαρίνα 
του αυτοκινήτου σας, 
εγγυάται για το άριστο 
αποτέλεσμα
  Ο καλλιτέχνης Σά-
κης Μουχταρίδης, με 
το χρώμα του, κάνει 
πραγματικά καινούριο 
το αυτοκίνητό σας ή την 
ΜΟΤΟ. 
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ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΙΚΩΝ 
- ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ 

ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΓΙΑ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ & 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ

Δημοκρίτου 1 & Αίμου, Xanthi, 2541 0 66001 info@diaμadidis.gr

ΚΑΡΤΕΣ
ΦΥΛΛΑΔΙΑ

ΔΙΑΦΗΜΙΣΤΙΚΟ 
ΥΛΙΚΟ

ΕΜΠΙΣΤΕΥΤΕΙΤΑΙ 
ΣΕ ΜΑΣ, ΤΗΝ 

ΠΡΟΒΟΛΗ ΣΑΣ



ΚΤΕΛ ΞΑΝΘΗΣ

Η ΑΠΟΛΑΥΣΗ 

ΝΑ ΤΑΞΙΔΕΥΕΙΣ 

ΜΑΖΙ ΜΑΣ
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Παρόντας στην φωτιά που 
ξέσπασε στην περιοχή 
της Θαλασσιάς στο ύψος 
των τούνελ, ο Αντιπεριφε-
ρειάρχης Ξάνθης και εκ 
νέου υποψήφιος Περιφε-
ρειακός Σύμβουλος με την 
παράταξη του Χ. Μέτιου 
Κ. Κουρτίδης όπου μετά 
από αυτό το κακό, καλεί 
τους Ξανθιώτες να είναι 
ιδιαίτερα προσεκτικοί..

Με αφορμή αυτό το 
γεγονός η ΗΧΩ έθε-

σε κάποιους προβληματισμούς στον 
αντιπεριφερειάρχη Ξάνθης και εκ νέου 
υποψήφιο Περιφερειακό Σύμβουλο.

Όπως ανέφερε, ο ίδιος, άμεσα η πυ-
ροσβεστική υπηρεσία Ξάνθης παρενέ-
βει και έθεσε σε έλεγχο την φωτιά με 
6 οχήματα και ανάλογο προσωπικό.

Ο αντιπεριφερειάρχης Ξάνθης, συστήνει 
στους συμπολίτες μας να είναι πολύ προσε-
κτικοί διότι επικρατούν  δυνατοί άνεμοι. Ο 
ίδιος αναφέρει χαρακτηριστικά.  «Χτες όταν 
πήγα στη φωτιά πλησίον της Θαλασσιάς, είδα 
ότι ο άνεμος είναι ιδιαίτερα επικίνδυνος, για 

την εξάπλωση. Τα φαινόμενα σήμερα Τρίτη 
εντείνονται με αέρα δύναμης από 6 έως 7 
μποφόρ. Το φαινόμενο αυτό θα συνεχιστεί 
και τις επόμενες ημέρες. Θα πρέπει να είμα-
στε ιδιαίτερα προσεκτική και να μην ανάβου-
με φωτιά για οποιοδήποτε λόγο και πάντα να 
ενημερώνουμε την πυροσβεστική υπηρεσία».

Ακολούθως του θέσαμε τον προβλημα-
τισμό μας με το σκεπτικό ότι μετά τις 
φωτιές ακολουθούν βροχές και χιόνια.

Η απάντηση του άμεση: «Έχουμε πραγμα-
τοποιήσει το ΣΟΠ και ετοιμαζόμαστε άμε-
σα για το επόμενο προκειμένου να επι-
καιροποιήσουμε τις αντιδράσεις  μας σε 
ζητήματα όπως έντονης βροχόπτωσης και 
χιονοπτώσεων. Ήδη έχουν διασφαλίσει τα 
απαραίτητα κονδύλια προκειμένου να γίνει 
ο καθαρισμός των δρόμων και ο απεγκλω-
βισμός οχημάτων αν απαιτηθεί. Η πολιτική 
Προστασία έχει επικαιροποιήσει τα σχέ-
δια και είμαστε έτοιμοι να ανταποκριθού-
με σε κάθε ακραίο καιρικό φαινόμενο».

Τον ρωτήσαμε τι λέει στους 
επικριτές του αναφορι-
κά με τους αναδασμούς 
Ερασμίου και την κριτι-
κή που του ασκείται από 
μέλη της αντιπολίτευσης.

 

«Μου κάνει εντύπωση το 
γεγονός, γιατί η πόρτα 
του γραφείου μου είναι 
24 ώρες το 24ωρο ανοι-
χτή. Θα μπορούσαν να 
με ρωτήσουν και αν δεν 
ήθελαν, μπορούσαν να 
ζητήσουν στοιχεία από το 
Περιφερειακό συμβούλιο. 
Ξεκαθαρίζω ότι δεν θέλω 
κανένας να απαξιώνει το 
έργο του Χ. Μέτιου και της 
Περιφερειακής Ενότητας, 
όταν επί 2 χρόνια, έγινε 
αγώνας για να τελειώσει ο 
αναδασμός του Ερασμίου, 

Κ. Κουρτίδης: «Ακόμη ένα βήμα μπροστά 
για την Ξάνθη»



Μπρωκούμη 16, Ξάνθη 
Τηλέφωνο: 2541 062142

ΔΙΑΓΝΩΣΗ

ΕΠΙΣΚΕΥΗ

ΑΜΕΣΗ
ΕΞΥΠΗΡΕ-

ΤΗΣΗ

ΛΟΓΙΚΕΣ 
ΤΙΜΕΣ

ΑΞΙΟΠΙΣΤΟ
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που ήταν μια χαμένη υπό-
θεση εδώ και 20 χρόνια, 
μάλιστα, θα συνεχίσουμε 
και του Σουνίου και όπου 
αλλού έχουμε αυτού του 
είδους τα προβλήματα. 
Η αρχή του τέλους του 
αναδασμού του Ερασμί-
ου έγινε με την ανάρτηση 
του χάρτη, όπου αποτυπώ-
νεται η έκταση του κάθε 
αγρότη. Ευχαριστούμε 
τον Περιφερειάρχη μας, 
τη ΔΑΟΚ Ξάνθης, τα μέλη 
της επιτροπής, τον ανά-
δοχο και τα στελέχη του 
και τον υπέροχο κόσμο 
του Ερασμίου, που έδει-
ξε απεριόριστη υπομονή 
και μεγάλη αγάπη για το 
έργο. Αισθάνομαι βαθιά 
συγκίνηση και τιμή. Συνε-
χίζουμε τη δυναμική μας 
πορεία για τη βελτίωση 
της ζωής των πολιτών 

Εμείς αυτό που έχουμε  
να συμπληρώσουμε  είναι 
ότι ο Κ. Κουρτίδης είναι 
η ήρεμη πολιτική δύνα-
μη στην Ξάνθη και έτσι 
πρέπει να αντιμετωπισθεί 
από το εκλογικό Σώμα. 
Με δεδομένο ότι Ξανθιώ-
τες, σαλτιμπάγκοι της πο-
λιτικής, προσπαθούν  να 
απαξιώσουν κάθε τι καλό 
πηγάζει από την πολιτική 
εντιμότητα, την κοπιώδη 
εργασία για ίδιον όφελος

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 
ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

Η ΟΛΥΜΠΟΣ πάντα δίπλα στους 
καταναλωτές, με μόνιμες μειώσεις τιμών

ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ

Αφουγκραζόμενη τις δυσκολίες 
των καιρών, η ΟΛΥΜΠΟΣ μετά 
από μια σειρά μειώσεων τιμών 
που ξεκίνησαν τον Απρίλιο 2023 
στις κατηγορίες των γιαουρτι-
ών, των φυτικών προϊόντων και 
των βουτύρων, κάνει το επόμενο 
μεγάλο βήμα και προχωράει σε 
μειώσεις τιμών στο γάλα και στα 
τυριά της.

Στην ΟΛΥΜΠΟΣ καθημερινά πορευόμαστε 
με βασικές αξίες, την φιλοσοφία μας για 
παραγωγή ποιοτικών και ασφαλών προϊ-
όντων, καθώς και την στήριξη των κτηνο-
τρόφων συνεργατών μας. Σήμερα νιώθουμε 
την ανάγκη να κάνουμε ένα ακόμη βήμα 
μπροστά, μειώνοντας τις τιμές μας προς 
όφελος των καταναλωτών και της κοινωνί-
ας.

Από την οικογένεια της ΟΛΥΜΠΟΣ, για όλες 
τις οικογένειες της Ελλάδας!

Η ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΑ ΤΗΣ ΕΒΔΟΜΑΔΟΣ (το δανειστήκαμε από το facebook)

ΠΡΟΦΑΝΩΣ Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΖΗΤΑ 
ΞΑΝΑ ΤΗΝ ΨΗΦΟ ΤΩΝ ΔΗΜΟΤΩΝ

Θυμίζει λίγο έως και πολύ, την 
ιστορία της αγελάδας η οποία κά-
θεται μια χαρά και την αρμέγει το 
αφεντικό και μετά δίνει μια κλωτσιά 
και γκρεμίζει την καρδάρα με το 
γάλα.

Με λίγα λόγια, κάνεις που κάνεις το 
έργο βρε δήμαρχε. Κοίτα λίγο δεξιά 
και αριστερά.

Δυστυχώς, πολλά από τα έργα των 
δημάρχων, γίνονται για να γίνονται 
και όχι γιατί τα χρειάζονται οι δη-
μότες. Άραγε μετά την διάβαση των 
πεζών που είναι το τοίχος, δηλαδή η 
μπάρα που εμποδίζει τους μαθητές 
να βγουν απο το σχολείο. Τώρα οι 
άλλοι πώς θα περάσουν την διά-
βαση και που θα πάνε. Ο δήμαρχος 
αγρόν αγόραζε
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Τ. 2541 0 23748

Ηρώων  105-107 ΞΑΝΘΗ
Τηλ. 25410 69123

eimail:peri_kotas@yahoo.gr

ΠΕΡΙ ΚΟΤΑΣ
τα μυστικά της γεύσης,  που μόνο 

εμείς γνωρίζουμε
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Για μία ακόμη φορά ο Νεκτάριος 
Καραμανώλης του Γιάννη,  έκα-
νε περήφανη την Ξάνθη συμμε-
τέχοντας και ανεβαίνοντας στο 
2ο σκαλί του βάθρου των νικητών 
και στέλνοντας το ξεκάθαρο μή-
νυμα του έντιμου συναγωνισμού.

Ένας νέος άνθρωπος που έμαθε από πολύ νω-
ρίς να αγωνίζεται τίμια, κοπιαστικά, με υπο-
μονή και επιμονή, είναι χρήσιμος για την κοι-
νωνία και στολίδι για τον  κόσμο της Ξάνθης.

Πρωτάθλημα Βορείου Ελλά-
δος αποτελούμενο από 13 αγώνες.
Είναι 2 θεσμοί Κυπέλλων Ανατολικού και Δυ-
τικού, όπου σε συνδυασμό με τους απαιτού-
μενος αριθμούς συμμετοχών μπαίνεις σε κα-
τάταξη για το Πρωτάθλημα Βορείου Ελλάδος.

Κατέκτησε την 2η θέση στην κατηγορία 

Racing 1 καθώς παρα-
μένει 1ος στην κατά-
ταξη του Ανατολικού 
Κυπέλλου(Κιλκίς,Σέρ-
ρες,Δράμα,Ξάνθη,Αλε-
ξανδρούπολη,Ορεστιάδα)

Η τελευταία μάχη για τη 
1η θέση θα γίνει στη 1 
Οκτωβρίου στη Δράμα.

Φέτος είναι μια δυναμι-
κή χρόνια για τον Νεκτά-
ριο Καραμανώλη καθώς 
μετράει πολλές διακρί-
σεις στα βάθρα καθώς 
και ταχύτερους χρό-
νους γενικής κατάταξης.

Οι χορηγοί του όλα αυτά τα 
χρόνια είναι που κρατάνε 
ζωντανές τις προσπά-
θειες του για την κατά-
κτηση του Πρωταθλήμα-
τος Βορείου Ελλάδος.

Αναφορά στους χορηγούς:

1) Flor Oil: Κατασκευαστής 
Λαδιών κάθε χρήσης και 
Certus Lubricants το όνο-
μα του προϊόντος, η έδρα 
τους βρίσκεται στην Ευ-
καρπία Θεσσαλονίκης και 
αποτελεί την επανάσταση 
στα Λάδια με άψογη ποι-
ότητα και χαμηλή τιμή!

2) Car Service & 
Performance Ζερζελίδης: 
Συνεργείο αυτοκινήτων 
στη Ξάνθη το οποίο μας 
στηρίζει από το πρώτο 

“Βρεφικό” βήμα μας στους αγώνες αυτοκινήτων. Εστιάζουν στην άψογη 
λειτουργία του αυτοκινήτου πριν και μετά από κάθε αγώνα, καθώς και για 
την άμεση αποκατάσταση βλαβών.

3) LuxuryGarage: Το γνωστό πλέον σε όλη την Ελλάδα μέσω του Tik 
Tok LuxuryGarage ειδικεύεται στην εξωτερική και εσωτερική ομορφιά 
των αυτοκινήτων με πολυετή εμπειρία και έμφαση στη λεπτομέρεια!

4) Bari Parts: Μάντρα ανταλλακτικών με μια τεράστια ποικιλία για κάθε 
μοντέλο αυτοκινήτου!
5) DrivePark: Πίστα καρτ η οποία βρίσκεται στο Νέο Ρύσιο, Θεσσαλονί-
κης και αποτελεί το Σπίτι του Motorsport σε ολόκληρη τη Βόρειο Ελλάδα!

6) Ελαστικά Σταθουλίδης: Βουλκανιζατέρ το οποίο βρίσκεται στη Ξάν-
θη και μας προμηθεύει πάντοτε με τα κατάλληλα ελαστικά, τα οποία 
αποτελούν πλέον τον σημαντικότερο τομέα στην μηχανοκίνηση τόσο 
από θέμα ασφάλειας όσο και σε φάση ανταγωνισμού εντός της πίστας!
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